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آگهی تجدید مناقصه 

علی اصغر حاج حیدری- شهردار خمینی شهر م الف: 1602052

نوبت اول

شهرداری خمینی شهر در نظر دارد:
1- لوله گذاری و اجرای آبیاری تحت فشار در سطح شهر، ثبت در سامانه تدارکات دولت به شماره 2001093298000035 مورخه 1402/08/17 را از طریق 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 

آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه 

صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

تاریخ انتشار فراخوان: 1402/08/18
مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/08/25

مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/09/06
زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/09/07

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: ضمانتنامه بانکی یا سپرده نقدی 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینی شهر  میدان قدس شهرداری مرکزی 33641415 

حضورمحسوس معتادان تزریقی در بوستان های شهری اصفهان، نگران کننده است  

تزریق خطر در  رگ پوست شهر

 عضو کارگروه تخصصی 
فرونشست:

ترک گنبد مسجد 
سید، به دلیل شکاف 
عمیق فرونشستی در 
زیر این مسجد است

فعلا همه چیز دست خودمان است!
 پرسپولیس و سپاهان: عجله 
کنید و امتیاز بگیرید!
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صلاحیت 4۰۰ داوطلب انتخابات مجلس 
توسط هیئت اجرایی اصفهان بررسی شد

زنگ هشدار شیوع مصرف خودسرانه 
آنتی بیوتیک در اصفهان به صدا در آمد

 امیدواریم!
 رییس حوضه آبریز زاینده رود: زاینده رود چهار تا پنج سال آینده احیا می شود

مطالبه مداوم 
مردم؛ چرایی حذف 

غربالگری ژنتیک

کاشان را شهر تاریخ 
در قلب ایران زمین 

بخوانیم وقتی روزگار طلایی »عسل« اصفهان تیره شد
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         
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8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5۰۰۰ تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

آگهی مزایده

مهدی رضوی راد- شهردار ورنامخواستم الف: 1602150

نوبت اول

شهرداری ورنامخواست به استناد مجوز شماره 334 مورخ 1402/08/09 شورای اسلامی شــهر، در نظر دارد نسبت به فروش یک قطعه زمین با 

کاربری مسکونی از طرح تفکیکی مجید کاظمی واقع در ورنامخواست خیابان شریعتی کوی فتح از طریق مزایده عمومی در سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت )ستاد( اقدام نماید. لذا علاقمندان به شرکت در مزایده می توانند جهت کسب اطلاعات بیشــتر و اخذ اسناد مزایده از تاریخ 1402/08/27 به 

سایت سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند.

1- پلاک شماره 5 به مساحت 147 متر مربع 

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir

 مدیریت آب 
 زاینده رود مهم و 

غیر قابل انکار است



پنجشنبه  18  آبان  1402 /  24  ربیع الثانی  1445  / 9  نوامبر    2023 / شماره 3948 

80 معتاد  و سارق در خمینی شهر دستگیر شدند
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر از دستگیری ۸۰ معتاد متجاهر، سارق و مخل نظم عمومی 
با اجرای طرح »امنیت محله محور« توسط ماموران این فرماندهی خبر داد. سرهنگ غلامرضا براتی 
افزود: در راستای اجرای طرح امنیت محله محور در خمینی شهر، نقاط آلوده و جرم  خیز این شهرستان 
با دستگیری سارقان، خرده فروشان مواد مخدر و جمع آوری معتادان متجاهر توسط ماموران انتظامی 
این شهرستان پاکســازی شــد. وی افزود: در این طرح، ماموران پس از انجام اقدامات تخصصی و 
پلیسی، پنج محکوم دستگاه قضایی را که مدت ها متواری بودند، شناسایی و در چند عملیات هماهنگ 

در مخفیگاه هایشان دستگیر شدند. 
فرمانده انتظامی خمینی شــهر افزود: همچنین در طرح مذکور ســه دســتگاه خودرو ، ۲ دســتگاه 
موتورسیکلت و ۲ دستگاه دوچرخه مسروقه نیز کشف و به مالباختگان بازگردانده شد. سرهنگ براتی با 
اشاره به این که متهمان به مرجع قضایی تحویل داده شدند، افزود: طرح های امنیت محله محور با هدف 
دستگیری مخلان نظم و امنیت عمومی برابر گزارش های مردمی به صورت متناوب در سطح شهرستان 
خمینی شهر اجرا و ماموران پلیس با قاطعیت با هنجارشــکنان و برهم زنندگان آسایش شهروندان 

برخورد می کنند. شهرستان خمینی شهر در ۱۰ کیلومتری غرب اصفهان قرار دارد.

جلوگیری از فعالیت واحد تولید گلاب در کاشان
واحد تولید گلاب و عرقیات گیاهی غیر بهداشتی و بدون مجوز در شهرستان کاشان مهر و موم شد.معاون 
غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کاشان گفت: در جریان بازرسی از این واحد تولیدی بیش از یک 
تن محصولات بدون کیفیت توقیف و خطوط تولید آن نیز تعطیل شد. محمد رضا رشیدی افزود: این 
کارخانه بدون اخذ مجوز و پروانه های بهداشتی و با استفاده از جعل شماره پروانه و برند محصولی دیگر 
مبادرت به تولید می کرد. وی از شهروندان خواســت تا در صورت مشاهده هر گونه تخلف، مراتب را با 
شماره تلفن ۵۵۴۷۰۲۱۲ به اطلاع کارشناسان معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی کاشان برسانند.

محصولی مناسب برای مناطق خشک؛

برداشت 120 تن پنبه در نایین
امسال از ۴۰ هکتار زمین های کشاورزی زیر کشت پنبه شهرســتان نایین ۱۲۰ تن پنبه برداشت شد. 
رییس اداره جهاد کشاورزی شهرستان نایین گفت: پنبه جزو گیاهان با مصرف آبی متوسط رو به پایین 
است که در شهرستان نایین به صورت کشت مخلوط با ســایر گیاهان از جمله گوجه فرنگی، چغندر، 
بادمجان و سایر صیفی جات کشت می شود. حسن رستمی افزود: کاشــت پنبه از نظر اقتصادی با 
توجه به اینکه در یک زمین چند محصول کاشت و برداشت می شود، برای کشاورزان شهرستان نایین 

مقرون به صرفه است.

توقیف اتوبوس حامل لوازم یدکی قاچاق در شاهین شهر
یک دستگاه اتوبوس مسافربری حامل انواع لوازم یدکی خودروی خارجی قاچاق به ارزش ۲ میلیارد 
ریال در شاهین شهر توقیف شــد. فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شــهر و میمه گفت: ماموران 
انتظامی پاسگاه مورچه خورت حین کنترل خودرو های عبوری در محور های مواصلاتی شهرستان به 

یک دستگاه اتوبوس مسافربری مشکوک و آن را برای بررسی بیشتر متوقف کردند. 
سرهنگ بهزاد ثابت راسخ افزود: در بازرسی از این اتوبوس چند کارتن حاوی انواع قطعات و لوازم یدکی 
خودرو های خارجی که همگی بدون مدارک قانونی و معتبر گمرکی بوده و به صورت قاچاق تهیه شده 
بودند، کشف شد. وی با بیان اینکه کارشناسان ارزش محموله قاچاق مکشوفه را ۲ میلیارد ریال ارزیابی 
کردند، گفت: در این رابطه فرد متخلف شناسایی و پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی 

به مرجع قضایی معرفی شد.

بنا کردن واحدهای مسکن مهر در نقاط دور افتاده در شهرها همچنان درگیر چالش است؛

مسیر مسکن مهر کاشان به مرکز شهر، در بن بست

شهروندان ساکن مســکن مهر کاشــان به دلیل عدم دسترسی به 
مرکز شهر گلایه دارند و این در حالی است که طرح های در دستور کار 

شهرداری برای پاسخ به این مطالبه در هاله ای از ابهام است.
بنا کردن واحدهای مسکن مهر در نقاط دور افتاده در شهرها همچنان 
درگیر چالش اســت و ســاکنان این مناطق از عدم دسترســی به 
زیرساخت های شــهری از جمله مراکز فرهنگی، آموزشی، تفریحی، 

ورزشی و حتی تجاری گلایه دارند.
در شهر کاشان نیز این معضل همواره وجود داشته و ساکنان مسکن 
مهر این شهر به دلیل ساخت منازلشان در محور اتوبان عبوری از کنار 

کاشان گلایه دارند.
عدم دسترســی به به مناطق مرکزی شــهر از طریق محور امیرکبیر 

یکی از مهمترین موضوعاتی که مورد نقد ساکنان این منطقه است.

دسترسی معابر در مسکن مهر کاشان مناسب نیست
علی بنویدی یکی از ساکنان این منطقه اســت، او که از ایجاد معابر 
نامناسب در مسکن مهر کاشان گلایه دارد، به خبرنگار مهر می گوید: 
مدت هاســت که خارج کردن محورهای تردد در مســکن مهر از بن 

بست را مطالبه می کنیم؛ اما پاسخی دریافت نکرده ایم.
وی ادامه می دهد: این شرایط در حالی اســت که در منطقه مسکن 
مهر، مجتمع های دیگری همچون اقدام ملی، انرژی هسته ای، علوم 
پزشکی و ... در حال ساخت و یا اینکه زمین های آن برای ساخت و 

ساز واگذار شده است.

گلایه ســاکنان بومی منطقه »فینین« کاشــان از مســیرهای 
دسترسی به مرکز شهر

همچنین باید توجه داشت که ساکنان بومی منطقه »فینین« کاشان 
به ویژه »فین بزرگ« هم در این زمینه گلایه دارند و یکی از مطالبات 
جدی آنها ایجاد راه های ارتباطی به مناطق مرکزی شهر کاشان است 
که این مطالبه از روش های مختلف به سمع و نظر مسئولان کاشان 

رسیده است.
هر چند به دنبال مطالبات مردمی شهرداری کاشان تصمیم به احداث 
۲ شبکه ۲۴ متری و ۳۶ متری از مسکن مهر به محور امیرکبیر گرفت؛ 

اما این پروژه پس از مدت ها هنوز در هاله ای از ابهام است.
از سویی دیگر در دومین جلسه کمیسیون ماده پنج که در خصوص 

موارد مطروحه توسط شهرداری کاشــان در دوره مدیریت جدید به 
ریاست معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان برگزار 
شــد، لایحه مربوط به احداث این ۲ شبکه که برای اهالی و ساکنان 
فینین و مسکن مهر از اهمیت بالایی برخوردار بود و از سویی مطالبه 
جدی آنها بود با مخالفت اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 

دستی کاشان از دستور کار خارج شد.

مخالفت کمیسیون های تخصصی با اجرای پروژه
نکته قابل تامل در این زمینه آن اســت که اجــرای این پروژه ها در 
کمیته کار شهرســتان با حضور مدیران عضو و با حضور رییس اداره 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی مورد موافقت قرار 

گرفته بود.
این در حالی اســت که ایــن ۲ پروژه به واســطه مطالبــه دیرینه 
شهروندان به ویژه اهالی محدوده مسکن مهر در دستور کار مدیریت 
شهری قرار داشت و اقدامات مختلفی برای اجرای آن طی ماه های 
اخیر صورت گرفتــه بود؛ اما با این مخالفت در کمیســیون عمران و 

حمل و نقل، سرنوشت نامعلومی پیدا کرد.

رییس کل دادگســتری اســتان اصفهان با بیان 
اینکه طرح تشــدید برخورد با عوامل تهیه و توزیع 
سلاح های غیرمجاز در استان اصفهان اجرایی شد، 
گفت: ضرب و جرح اولویت نخســت پرونده های 

استان اصفهان است. 
بــه گــزارش خبرگــزاری تســنیم از اردســتان، 
حجت الاســلام والمسلمین اســدا...جعفری در 
جمع خبرنگاران، اظهار داشــت: حوزه قضایی در 
اردســتان دچــار چالش های جدی و مشــکلات 
اساســی در حوزه  رســیدگی پرونده های قضای 
نیســت و به تعداد لازم هم کادر قضایی اختصاص 
داده شده و با یک نصاب بســیار بالایی نسبت به 
سایر شهرســتان ها کارمند را در اســتخدام جدید 

اختصاص داده شده است. 

وی با بیان اینکه حوزه قضایی شهرستان اردستان 
به میزان ۷۳ درصد از کارمنــدان اداری برخوردار 
است، افزود: با اقدامات صورت گرفته خوشبختانه 
شهرســتان اردســتان بالاترین رقم نیرو در سطح 

استان اصفهان را دارد. 
رییس کل دادگســتری اســتان اصفهــان گفت: 
موضوع اطاله دادرسی که ما الان در سطح استان 
اصفهان به شکل استانی و در کشور هم قوه قضائیه 
با انعقاد تفاهم نامه و اجرای طرح ضربتی که قبلا 
هم اعلام کرده ایم برنامه ریزی شــده اســت تا ما 
بتوانیم در پایان امســال همین طور در سال آینده 
به گونه ای برنامه ها را اجرا کنیم کــه بتوانیم اطاله 
دادرسی را تا پایان ســال آینده به نحو محسوس 

کاهش دهیم و از این ابرچالش عبور کنیم. 

وی در خصوص اطاله دادرســی ها ابراز داشــت: 
برنامه ریزی ها انجام شده و قضات اعلام آمادگی 
کرده اند و بــا توجه به اینکه ما در اســتان اصفهان 
بالاترین میــزان پرونده هــای وارده و مختومه را 
داریم در کنار ایــن کار جهادی تلاش می شــود تا 
در برنامه های فوق العــاده و تعطیلات پرونده ها را 
بررســی و تصمیم گرفته شــود تا پرونده هایی که 
رسوب شده و مسن هســتند از این حالت خارج 
شــود که طی دو ماه اول اجرای طرح با موفقیت 

انجام شده است.

حوزه قضایی در اردستان دچار چالش های جدی و مشکلات 
اساسی در حوزه  رسیدگی پرونده های قضایی نیست

با هدف کنترل هوشمند زنجیره سرما صورت گرفت؛

رونمایی سامانه ای برای حفظ سلامت واکسن در کاشان
از سامانه کنترل هوشمند زنجیره سرمای واکسیناسیون کاشان رونمایی شد. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان گفت: برای این سامانه بیش از ۵ 
میلیارد ریال از محل اعتبارات تخصیصی وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی هزینه شده اســت. مهدی دلاوری افزود: این سامانه در ۹۶ واحد بهداشتی، 
شامل مراکز خدمات جامع سلامت، پایگاه های سلامت و خانه های بهداشت اجرا شده است و با رونمایی از آن، علاوه بر حفظ سلامت و کیفیت واکسن ها، روند 
ذخیره و نگهداری واکسن ها به طور مستمر ارزیابی و نظارت می شود. وی، با بیان اینکه سالانه حدود ۲۰۰ هزار واکسن برای گروه های هدف کودکان، زنان باردار 
در شهرستان های کاشان و آران و بیدگل تزریق می شــود، گفت: رعایت و حفظ زنجیره سرمای واکسن ها در دمای اســتاندارد از زمان تولید واکسن در کارخانه 
تولیدکننده تا آخرین مکان مصرف آن یکی از اصول حساس در این زمینه است. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان افزود: با رونمایی از این سامانه 
درجه حرارت نگهداری واکسن در تمام محل های نگهداری، از محل زنجیره سرد مرکزی دانشگاه تا سطح خانه های بهداشت از راه دور کنترل و در صورت خارج 

شدن از حد استاندارد از طریق پیامک به کاربر های تعریف شده اطلاع رسانی می شود و تا رفع شدن مشکل نظارت و پیگیری ادامه دارد.

خبر روز

 تفاهم خواهرخواندگی شاهین شهر و نیشابور امضا شد
 تفاهم نامه خواهر خواندگی ۲ شــهر شاهین شهر و نیشابور با حضور شــهرداران )سعید ابریشمی 
راد - سیدحسن میرفانی( و اعضای شورای اسلامی دو شــهر و همچنین سیدمحمدرضا کاظمی 
طبا، فرماندار شهرستان شاهین شــهر و میمه در سالن جلسات تالار شــیخ بهایی شاهین شهر به 

امضا رسید.
ســیدمحمدرضا کاظمی طبا، فرماندار شهرستان شاهین شــهر و میمه در این جلســه با اشاره به 
ظرفیت های بالای شهر شــاهین شــهر اظهار کرد: شاهین شــهر با بیش از ۲۵۰ هزار جمعیت در 

حوزه های مختلف علمی، گردشگری، صنعتی و ... دارای ظرفیت های بسیار بالایی است.
وی با بیان اینکه شهرستان شاهین شــهر و میمه نزدیک به ۳۰ درصد مالیات ارزش افزوده استان 
اصفهان را تامیــن می کند، افزود: نیــروی کارگری و بیمه شــده تامین اجتماعی در شهرســتان 

شاهین شهر و میمه از ۸۰ هزار نفر عبور کرد.
فرماندار شاهین شهر و میمه گفت: نگاه دولت ســیزدهم و مدیریت استان اصفهان به شهرستان 

شاهین شهر و میمه یک نگاه ویژه ای است.
وی با بیان اینکه شهرستان شاهین شهر و میمه رتبه اول با سوادی و شهر نشینی استان اصفهان را 
دارد، تصریح کرد: مدیریت شهری شاهین شهر توانسته وظیفه خدمت رسانی را به مردم به خوبی 
انجام دهد. سیدحسن میرفانی، شهردار نیشابور در حاشیه آیین امضای تفاهم نامه خواهر خواندگی 
دو شهر نیشابور و شاهین شهر اظهار کرد: خوشحالیم که زمینه عقد خواهر خواندگی شهر نیشابور ۷ 
هزار و ۵۰۰ ساله با شهر علم، دانش و خلاقیت و نگین اصفهان شهر شاهین شهر فراهم شده است.

وی افزود: نیشابور افتخار دارد که میزبان اهل بیت علیهم السلام از جمله؛ امام هشتم علی بن موسی 
الرضا علیه السلام، خیام نیشابوری و بزرگان ادبیات و علمی ایران بوده است.

شهردار نیشابور با بیان اینکه شهر نیشابور بیش از ۳۰۰ هزار نفر جمعیت را در خود نهفته است، تصریح 
کرد: نیشابور ظرفیت بزرگ فرهنگی و علمی در آن نهفته است که هر چند در تاریخ ثبت شده است، 

اما باید این ظرفیت ها برای آیندگان به درستی تبیین شود.
وی افزود: در تلاش هســتیم، ظرفیت های بزرگ به ویژه صنعتی، علمی، فرهنگی و ورزشی شهر 

دوست دار کتاب شاهین شهر با شهر تاریخی همچون نیشابور پیوند دهیم.
شهردار شاهین شهر با اشــاره به هویت تاریخی و اجتماعی شهر شاهین شــهر، گفت: برنامه های 

مدیریت شهری شاهین شهر معطوف به حوزه محیط زیستی و خلاقیت است.
وی با بیان اینکه اقوام مختلف ایرانی با اتحاد و همدلی در شاهین شهر ساکن هستند، خاطرنشان 

ساخت: بیش از ۹۰ درصد معابر و میادین شهر شاهین شهر به مشاهیر و بزرگان ایران زمین است.

پیشرفت ۷1 درصدی طرح نهضت ملی مسکن شهرضا
رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان شهرضا از پیشرفت فیزیکی ۷۱ درصدی ۳۷۷ واحد از طرح 
نهضت ملی مسکن این شهرســتان خبر داد. محمدحســن نادری، رییس اداره راه و شهرسازی 
شهرستان شهرضا در گفت وگو با خبرنگار فارس در شهرضا اظهار کرد: در طرح نهضت ملی مسکن 
شهرستان شهرضا بیش از ۱۵ هزار و ۵۰۰ نفر اقدام به ثبت نام کردند که از این تعداد یک هزار و ۲۹۵ 

نفر انصراف داده اند.
 وی با بیان اینکه در حال حاضر افزون بر ۶ هزار متقاضی واجد شرایط تایید نهایی شدند، گفت: ۳۷۷ 
واحد از طرح نهضت ملی مسکن این شهرســتان که سایت آن در ۲ قسمت شمالی و جنوبی فاز ۴ 

سروستان واقع شده با پیشرفت فیزیکی ۷۱ درصد در حال ساخت است.
نادری بیان کرد: اراضی ســایت شــمالی با مســاحت ۱۶ هزار و ۷۳۷ متر مربع و سایت جنوبی با 

مساحت ۱۷ هزار و ۷۸۰ متر مربع هر کدام با ۶۱ بلوک به صورت ۲ طبقه در حال ساخت است. 
رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان شهرضاخاطرنشان کرد: برای این شهرستان مبحث الحاق 
اراضی در کمیسیون های مربوطه مطرح و پیگیری شده است و هم اینک الحاق ۸۰ هکتار زمین در 

مرحله مصوبه شورای عالی مسکن قرار دارد. 

اخبار

راه اندازی قطب داده کشور 
در فولادشهر

نخستین کنفرانس فرصت های سرمایه گذاری 
شبکه ملی اطلاعات و اقتصاد دیجیتال در قطب 

مراکز داده کشور برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ، مرکز اصفهان؛ 
معــاون برنامه ریزی و نظــارت راهبردی وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات در این کنفرانس در 
فولادشهر با اشاره به اهداف برگزاری نخستین 
کنفرانس فرصت های ســرمایه گذاری شبکه 
ملی اطلاعات و اقتصاد دیجیتال در قطب مراکز 
داده کشور یکی از اهداف این کنفرانس را اجرای 
طرح های ملی و جذب ســرمایه گذاری برای 
زیرساخت های اقتصاد دیجیتال و قطب مرکز 
داده در این استان بیان کرد. علی اصغر انصاری 
افزود: در برنامه هفتم توسعه ۱۱ درصد در حوزه 
ارتباطات به عنوان هسته اقتصاد دیجیتال دیده 
شــده که حدود ۵ درصد برای بهره وری و از این 
میزان ۲.۵ درصد از طریق هوشمند سازی است 
و در نهایت سهم اقتصاد دیجیتال در پایان این 
برنامه باید ۱۵ درصد اقتصاد کشــور باشد. وی 
با اشــاره به لایه های زیرین اقتصاد دیجیتال 
گفت: دولت بیشــترین نقش و دخالت را در 
لایه توانمندسازی دارد و راه اندازی قطب داده 
اصفهان، در بخش زیرساخت های فنی ارتباطات 
و پردازشــی این لایه قرار دارد که دولت و وزارت 
ارتباطات در این حوزه وظیفه دارد. معاون وزیر 
ارتباطات ادامه داد: بر اساس مصوبه کمیسیون 
تنظیم مقررات ارتباطات، ترافیک کشــور در ۵ 
منطقه باید توزیع شــود که قطب داده اصفهان 
وظیفه توزیع ترافیک داده منطقه مرکزی ایران 
را عهده دار می شــود و در حــوزه بین الملل نیز 
ترانزیت ترافیک جنوب به شمال و شرق به غرب 
می تواند از این منطقه عبور کند. معاون عمرانی 
اســتاندار اصفهان نیز در این کنفرانس با اشاره 
به موقعیت خاص اصفهــان در منطقه، گفت: 
یکی از محور های توسعه در این استان توسعه 
شــرکت های دانش بنیان و اقتصاد دیجیتال 
در این اســتان در نظر گرفته شده است. مهران 
زینلیان افزود: طرح آزمایشی آبیاری هوشمند 
اینترنت اشــیا و شهر هوشــمند در حال انجام 

است که البته در ابتدای راه هستیم.

هر چند به دنبال مطالبات مردمی شهرداری کاشان 
تصمیم به احداث ۲ شبکه ۲۴ متری و ۳۶ متری از 
مسکن مهر به محور امیرکبیر گرفت؛ اما این پروژه 

پس از مدت ها هنوز در هاله ای از ابهام است

اخبار

آگهی فراخوان دعوت به مجمع عمومی فوق العاده )نوبت اول مجدد( انجمن شرکت های 
دانش بنیان استان اصفهان  به شماره ثبت 369 و شناسه ملی 14007808130

به اطلاع می رساند مجمع عمومی فوق العاده )نوبت اول مجدد( انجمن شرکت های دانش بنیان استان اصفهان در روز  شنبه ۱۴۰۲/۰۹/۰۴ از ساعت ۱۵ تا ۱۷ به نشانی 
اصفهان، میدان فیض، اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان برگزار می شود.

بدین وسیله از اعضای محترم انجمن شرکت های دانش بنیان استان اصفهان که دارای کارت عضویت و یا بازرگانی معتبر از اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
اصفهان هستند دعوت می شود در این جلسه شرکت فرمایند.

دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده )نوبت اول مجدد(:
۱. بررسی و تصویب اساسنامه الگوی تشکل های اقتصادی وابسته به اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران.

برای کسب اطلاعات بیشتر با دبیرخانه انجمن با شماره های تماس ۰۳۱۳۳۹۳۲۱۳۳ و ۰۹۱۳۴۰۴۶۸۴۰ تماس بگیرید.

هر
: م

س
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هیات         مدیره انجمن شرکت های دانش بنیان استان اصفهان
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معاون سلامت اداره کل دامپزشکی اصفهان می گوید: نسل طلایی زنبورداری 
استان دیگر توانایی رهبری و مطالبه گری ندارد و نبود حمایت از این صنعت 

موجب شده، نصف جهان رتبه سوم تولید عسل را هم واگذارکند؛

وقتی روزگار طلایی »عسل« اصفهان تیره شد
 معاون سلامت اداره کل دامپزشــکی اصفهان گفت: نســل طلایی زنبورداری استان دیگر توانایی 
رهبری و مطالبه گری ندارد ونبود حمایت از این صنعت موجب شده، نصف جهان رتبه سوم تولید 
عسل را نیز واگذار کند. به گزاش بازار، تا چندی پیش اصفهان از لحاظ تولید و صادرات عسل در رتبه 
سوم کشور بود؛ اما به دلایل مختلف اصفهان دیگر دارای چنین رتبه ای نیست و با وجود پتانسیل های 
بالای اصفهان از لحاظ تولید عســل، این استان آن طور که باید و شــاید نتوانسته همچون گذشته 
رتبه خوبی به دست بیاورد.ادیبان، مسئول بهداشــت و مدیریت بیماری های زنبور عسل اداره کل 
دامپزشکی استان اصفهان در گفت و گو با خبرنگار بازار در ارتباط با دلیل کاهش رتبه اصفهان اظهار 
کرد: استان اصفهان در روزگاری نه چندان دور پیشگام در تولید عسل بود و رتبه سوم تولید عسل را 
داشت اما اکنون به دلایل مختلف از جمله حمایت نشدن زنبورداران و با مشکلات جدی روبرو شده 
است.ادیبان با اشاره به اینکه نبود نظارت بر قیمت، نبود سرمایه در گردش و همچنین نبود کارخانه 
های فراوری و بسته بندی عســل باعث شده که شاهد خام فروشی عســل باشیم، تصریح کرد: 
متاسفانه نسل طلایی زنبورداری استان اکنون دیگر توانایی رهبری و مطالبه گری نداشته و همین 

موضوع باعث شده که اکثر حمایت ها به سمت صنایع دیگر سوق پیدا کند.
معاون سلامت اداره کل دامپزشکی استان اصفهان گفت: اســتان اصفهان با دارا بودن ۵۶۳ هزار 
هکتار اراضی کشاورزی معادل پنج درصد از مساحت استان و ۵.۳ درصد از اراضی کشاورزی کشور 
را به خود اختصاص داده و با دارا بودن شرایط متنوع آب و هوایی حرف های زیادی برای گفتن دارد 

و بنابراین باید از این صنعت در اصفهان حمایت شود.

»رکود« طلای اصفهان را آب می کند
 عضو هیئت مدیره اتحادیه طلا و جواهر اصفهان گفت: چند سالی می شود که به دلایل مختلف از 

جمله رکود اقتصادی مردم کمتر به سمت خرید طلا می روند و بازار چار رکود شده است.
به گزارش خبرنگار بازار، نگاهی گذرا به بازار طلای اصفهان نشان می دهد که این بازار در رکود به سر 

می برد و خریداران طلا ریزش محسوسی داشته اند.
در این ارتباط عضو هیئت مدیره اتحادیه طلا و جواهر اصفهان در گفت و گو با خبرنگار بازار در پاسخ 
به این سوال که وضعیت طلا و داد و ستدها در این بازار سرمایه ای به چه شکل است اظهار داشت: 
چند سالی می شود که به دلایل مختلف از جمله رکود اقتصادی مردم کمتر به سمت خرید طلا می 
روند به این خاطر که این کالای سرمایه ای که مردم قبلًا به عنوان پس انداز از آن استفاده می کردند 

اکنون به قدری گران شده که از توان آنها خارج شده است.
ابراهیم حبیب اللهی در پاسخ به این سوال که مردم در این شرایط به سمت خرید طلای دست دوم 
روی آورده بودند و با برچیده شدن این موضوع ممکن است تعداد خریداران هم کمتر شود، گفت: 
یکی از مشکلاتی که به شــدت هم صنف طلا و هم خریداران را دچار ضرر می کرد همین طلاهای 
دست دوم است و اولین اقدام مهم اتحادیه ها برای رونق صنعت طلا حذف خرید و فروش طلای 

دست دوم است.
وی افزود: در حال حاضر اتحادیه اصفهان مصمم است با داشتن اختیارات و ضوابط اجرایی بتواند 
جلوی خرید و فروش طلای دست دوم را بگیرد و با رؤیت این امر توسط همکاران با توجه به ضوابط 

و آیین نامه های موجود این تخلف را به حداقل رساندیم.
عضو هیئت مدیره اتحادیه طلا و جواهر اصفهان با اشــاره به اینکه اکنون به واســطه نوسانات نرخ 
ارز قیمت طلا و سکه هم در رکود به سر می برد، بیان کرد: امیدواریم با گسترش بازارهای صادراتی 
بتوانیم رونق را به بازارهای طلای اصفهان بازگردانیم چرا که این نوســانات تولید کنندگان و فعالان 

عرصه طلا را با مشکلات و خسارات جدی روبه رو می کند.

 رییس حوضه آبریز زاینده رود گفت: این رودخانه چهار 
تا پنج سال آینده احیا می شود و جریان دائمی آب در 

آن را شاهد خواهیم بود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، علیرضا الماســوندی در مراسم افتتاح »دفتر 
منطقه ای مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود« در اصفهان افزود: 
 همچنین در بازه زمانی مــورد نظر برای جریــان حداقلی آب در تالاب

 بین المللی گاوخونی برنامه ریزی شده است.
وی اضافه کرد: ۳۰۰ هزار هکتار اراضی کشــاورزی، آب آشامیدنی چند 
استان، نیاز محیط زیســت و صنایع بزرگ از این حوضه آبریز استفاده 

می کنند بنابراین اهمیت آن هر روز بیشتر مشخص می شود.
رییس حوضه آبریز زاینده رود همچنین از رهاســازی آب در زاینده رود 
برای آغاز کشت پاییزه کشاورزان شــرق اصفهان در چهار پنج روز آینده 
خبر داد و اظهار داشت: امیدواریم کشــاورزان در کشت امسال شرایط 
مطلوبی داشته باشند. الماسوندی ادامه داد: اگرچه تامین آب از دریای 
عمان به استان اصفهان و طرح های دیگر در حال انجام است؛ اما توسعه 
مجدد که استفاده بیشــتر از منابع آب در این منطقه را به دنبال داشته 
باشــد، نخواهیم داشــت؛ همچنین به دنبال تعادل بخشی مصارف و 

منابع خواهیم بود.

وی افزود: ۶۴ گروه در استان های اصفهان و چهارمحال و بختیاری در 
موضوع این دفتر فعالیت کردند و مدل های مختلف توسط گروه های 

مهندسی به دست آمد.
رییس حوضه آبریز زاینده رود تصریح کرد: وزارت نیرو در سال گذشته 
اقداماتی برای مصارف و تعادل بخشی مصرف آب انجام داد که به دنبال 
آن حدود هفت هزار و ۵۰۰ هزار کنتور فهــام روی چاه های پروانه دار در 
استان نصب شد، همچنین قرار است ۶ هزار کنتور دیگر بر روی چاه های 
منطقه نصب شود. الماسوندی با اشــاره به نصب ۳۰۰ کنتور در ماه قبل 
در این استان خاطرنشــان کرد: دلیل انجام چنین کارهایی عدالت در 
توزیع آب است. وی با اشاره به اهمیت شفاف سازی در توزیع و تامین 
و مصرف آب تصریح کرد: در این زمینه ۲ استان چهارمحال و بختیاری 
و اصفهان همکاری می کنند و قرار است برنامه موبایلی نیز در این ارتباط 
فعال سازی و اجرا شود که هر کسی از جمله کشاورزان بدانند که شرایط 

آبی و رهاسازی آب و مصرف و برداشت آن به چه صورتی خواهد بود.
رییس حوضه آبریز زاینده رودی با اشاره به اینکه حد فاصل سد زاینده 
رود و سد چم آسمان در غرب اســتان ۵۲۰ ایستگاه پمپاژ آب قرار دارد 
تصریح کرد: تمام این ایســتگاه ها با مجوز و میزان برداشــت های آن 

مشخص و قابل کنترل است.

مدیرعامل شرکت آب منطقه اصفهان نیز در این جلسه گفت: زاینده رود 
مهم ترین رودخانه فلات مرکزی است و امیدواریم افتتاح این دفتر در 

نهایت به احیای زاینده رود و توزیع عادلانه آب منجر شود.
حسن ساسانی ادامه داد: هدف از ایجاد این دفتر، مدیریت منابع آبی در 
سطح منطقه ای و محلی در حوضه آبریز زاینده رود، اخذ و اجرای تصمیم 
ها با رویکرد علمی و با مشارکت بهره برداران )ذی نفعان( و ذی مدخلان 
واقعی آب و شکل گیری برنامه جامع علمی با موضوع مصارف، منابع 
و راهکاری توزیع عادلانه آب در بخش های مختلف آشامیدنی، محیط 
زیست، کشــاورزی و صنعت است. مدیرعامل شــرکت »اینترتیری« 
آلمان از مشاوران ایجاد دفتر منطقه ای مدیریت یکپارچه حوضه آبریز 
زاینده رود نیز با حضور ویدئو کنفرانسی در این جلسه اظهارداشت: این 

شرکت ۱۱ پروژه مشابه این دفتر در کشورهای مختلف داشته است.
شــهروز مهاجری ابراز امیدواری کرد که مرکز آمــوزش مباحث آبی با 
مشارکت ایران و آلمان که پیش از این قرار بود در اصفهان احداث شود، 
ســرانجامی پیدا کند. »زانکه« نماینده وزارت علوم آلمان نیز با حضور 
ویدئو کنفرانسی در این جلسه گفت: همکاری آلمان در تحقیقات پروژه 
مرتبط با دفتر منطقه ای مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود از سال 
۲۰۱۰ آغاز شد و در این زمینه و مباحثی همچون آب در صنعت، پساب و 

بازچرخانی آب با ذوب آهن و فولاد مبارکه نیز همکاری داشتیم.
»کنیچکی« عضــو انجمن آب و فاضــلاب آلمان نیز بــا حضور ویدئو 
کنفرانسی در این جلسه بر توسعه اســتانداردها با ایجاد مرکز آموزش 

مشترک بین دو کشور تاکید کرد.
به گزارش ایرنا، رودخانــه زاینده رود به طول بیــش از ۴۰۰ کیلومتر در 
دهه های اخیر به دلیل برداشت های غیرقانونی در بالادست، انتقال آب 
به حوضه دیگر، تراکم جمعیت و تا حدودی کاهش نسبی بارندگی ها، 
به یک رودخانه با جریان دوره ای، تبدیل و در پایین  دست در فصول گرم 

بویژه تابستان با خشکی مواجه شده است.
تالاب بین المللی گاوخونی واقع در شرق اصفهان یکی از بزرگ ترین و 
مهم ترین تالاب های ایران محســوب می شود و در طول تاریخ و پیش 
از آغاز خشکسالی های اخیر علاوه بر ایجاد فضای فرحبخش در شرق 
اســتان، مامن پرندگان مهاجر و جانوران آبی و منبع درآمد و آسایش 
ســاکنان این منطقه بود؛ اما به دلیل جلوگیری از ورود آب زاینده رود 
در معرض خشــکی کامل قرار گرفت. برداشت  بی رویه و غیرقانونی در 
بالادست، کاهش آب ورودی، تغییر اقلیم و خشکسالی و تامین نشدن 
حقابه  طبیعی از چالش هایی عنوان می شــود که حیــات این تالاب را 
به خطر انداخته و به گفته کارشناســان، ادامه این روند می تواند تالاب 
گاوخونی را به کانون تولید گرد و غبار تبدیل کند و تا شعاع زیادی را تحت 

تاثیر قرار دهد بنابراین تامین حقابه آن ضروریست.
کنوانسیون تالاب های جهان)کنوانسیون رامسر(، شهر ورزنه در جوار 
تالاب بین المللی گاوخونی در شرق اصفهان را به طور رسمی برای یک 
دوره سه ساله به عنوان شهر تالابی معرفی کرد و نام آن در وبسایت این 

کنوانسیون به ثبت رسید.

دبیر ســتاد امربه معــروف و نهی از منکر اســتان 
اصفهان گفت: معیشت حدود ۸۰۰ هزار نفر دراستان 
اصفهان وابســته به مشــاغل کشــاورزی است و 
مدیریت آب کشاورزی برای این قشر غیر قابل انکار 
اســت. به گزارش ایرنا روابط عمومی ســتاد امربه 
معروف و نهی از منکر استان اصفهان روز چهارشنبه 
به نقل از حجت الاسلام محسن مظاهری در آستانه 
رها ســازی آب در زاینده رود جهت کشــت پاییزه 
کشــاورزان اظهار داشــت: زمان باز گشــایی و رها 

سازی آب برای کشــت پاییزه با مطالبه کشاورزان 
و پیگیری مسوولان اســتان تعیین شده که در این 
زمینه مسئولان باید در راستای استفاده بهینه از این 
آب مسائلی را رعایت کنند که در این مورد نامه ای به 

استاندار ارسال شد.
وی تصریح کرد: بســیاری از ساکنین مناطق شرق 
و غرب استان به شغل شریف کشاورزی و باغداری 
مشغول هستند که معیشت حدود ۸۰۰ هزار نفر از هم 
استانی های عزیزمان وابسته به مشاغل کشاورزی 
اســت و مدیریت آب کشــاورزی برای این قشــر 
مظلوم و مدافعین همیشگی انقلاب امری مهم و از 

ضروریات غیر قابل انکار محسوب می شود.
حجت الاســلام مظاهری به جلسات با نمایندگان 
کشاورزان اشاره وبیان داشت: با توجه به جلسات 

متعددی که با نمایندگان کشــاورزان و کارشناسان 
این حوزه داشته ایم مطالباتی را مطرح کردند که باید 
مسئولان این مطالبات بحق را در اولویت برنامه های 
خود قرار دهند. وی تصریح کــرد: یکی از مطالبات 
کشاورزان بازه مفید زمانی کشــت پاییزه ) ازتاریخ 
۱۵ آبان ماه تا پایان آذر ماه( اســت و در صورتی که 
آب در غیر از زمان رها سازی شود بازدهی مطلوب و 

بهره بری لازم را ندارند.
دبیر ستاد امربه معروف اصفهان به میزان رها سازی 
آب اشــاره و افزود: میزان آب رها شده برای کشت 
می بایســتی کفایت آب دهی به همه کشــاورزان 
خصوصا کشاورزان پایین دست زاینده رود را داشته 
باشــد وچنانچه میزان مورد کافی نباشــد موجب 

خسارت به کشاورزان می شود.

 مدیریت آب زاینده رود مهم و غیر قابل انکار است 

خبر روز

طی ٧ ماهه امسال؛

تولید سواری ها مرز ۶٢٠ هزار دستگاه را رد کرد
طبق آمار ارائه شده توســط وزارت صمت از عملکرد تولید خودروسازان طی هفت ماهه سال جاری، 
٧۶٣ هزار دستگاه خودرو در کشور تولید شده که از این تعداد با سهم قریب به ٨٢ درصدی )معادل 
۶٢۴ هزار دستگاه( خودروی سواری در کشور تولید شده است. به گزارش ایسنا، براساس آمار دفتر 
صنایع خودروی وزارت صنعت، معدن و تجارت، از ابتدای ســال جاری تــا پایان مهر ماه، ۷۶۳ هزار 
دستگاه خودرو در کشور تولید شده است. از این تعداد خودروی تولیدی در سال جاری حدود ۶۲۴ هزار 
دستگاه، آمار تولید خودروهای سواری است که به صورت عبور مستقیم و کامل  بوده و نشان از رشد 
٢۴. درصدی تولید خودروی سواری نسبت به آمار تولید در مدت مشابه سال گذشته دارد. در مجموع 
هفت ماهه ابتدایی سال ١۴٠١ حدود ۵۰۳ هزار دستگاه، آمار خودروهای سواری کامل ثبت شده است. 
پس از سواری ها، بیشترین سهم تولید خودرو، متعلق به وانت هاست که طی هفت ماهه امسال تولید 
۹۱ هزاردستگاهی این خودروها را نشــان می دهد؛ تولید وانت در هفت ماهه امسال نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته، ۴٧ درصد. افزایش داشته است. طبق آمار، تولید قریب به ۲۲ هزار دستگاه انواع 
خودروی سنگین )کامیون، کامیونت و کشنده( در آمار تولید خودرو در هفت ماهه نخست سال جاری 
با رشد ۳۵ درصدی نسبت به تولید خودروهای سنگین باری در مدت مشابه سال گذشته، ثبت شده 
است.  همچنین در هفت ماه ابتدایی سال ١۴٠٢ حدود ٢٣٠٠  دستگاه خودروی ون در کشور به تولید 
رسیده که در نسبت به آمار تولید ون در هفت ماهه سال گذشته ۲۹ درصد بیشتر شده است. براساس 
آنچه که در آمار دفتر صنایع خودرو وزارت صمت آمده، در هفت ماهه امسال حدود ۱۷۶ هزار دستگاه 
خودرو در بخش خصوصی تولید شده که در مقایســه با آمار تولید آن ها در مدت مشابه سال گذشته 

معادل ۹۶ هزار دستگاه، تقریباً ۸۴ درصد رشد تولید را نشان می دهد.

تا پایان برنامه هفتم توسعه محقق می شود؛

اتصال تمام ساختمان های کشور به فیبر نوری
به تاکید وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعــات، پروژه فیبر نوری منازل و کســب وکارها در حال حاضر 
مهم ترین پروژه دولت سیزدهم در حوزه ارتباطات است که حتی شاید بتوان آن را بزرگ ترین پروژه 

ارتباطی در تاریخ کشور لقب داد. 
به گزارش ایسنا، پروژه فیبر نوری بر اســاس قانون برنامه هفتم توسعه به یک تکلیف قانونی تبدیل  
شده است و وزارت ارتباطات بر اساس این برنا مکلف شده  که ۲۰ میلیون »اتصال« به فیبر نوری منازل 
و کسب وکارها را ایجاد کند و به گفته وزیر ارتباطات، تا پایان برنامه هفتم تمام ساختمان های کشور 
باید به فیبر نوری متصل شوند و دستیابی به این هدف در برنامه هفتم بدون دستیابی به ۲۰ میلیون 
»پوشش« تا پایان دولت سیزدهم امکان پذیر نیست.  در این راستا، عیسی زارع پور ، وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات به  منظور بررسی وضعیت شبکه ارتباطی استان ها و میزان پیشرفت پروژه فیبر نوری 
منازل و کسب وکارها، سلسله جلسات هفتگی با استانداران برگزار می کند. اخیرا جلسه ای با استاندار 
گیلان برای بررسی پیشــبرد پروژه های ارتباطی به ویژه پروژه فیبرنوری منازل و کسب وکارها در این 
استان برگزار شد که وزیر ارتباطات در این جلسه تصریح کرد که پروژه فیبر نوری منازل و کسب وکارها 
پروژه مهم و کلیدی است و زیرساخت توسعه  آینده کشور و بالطبع استان گیلان است. طبق اعلام وزارت 
ارتباطات، وی با تاکید بر اینکه، پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کارها یک پروژه مهم و راهبردی است، 
افزود: پروژه فیبر نوری منازل و کسب وکارها از این جهت حائز اهمیت است که می تواند تضمین کننده 
ارتباطات پایدار و پرسرعت در کشور باشد و باعث افزایش رضایت مندی مردم عزیز شود. زارع پور تاکید 
کرد که این پروژه بر اساس قانون برنامه هفتم توسعه به یک تکلیف قانونی برای همه ما تبدیل  شده و 
وزارت ارتباطات بر اساس برنامه هفتم توسعه مکلف شده است که ۲۰ میلیون »اتصال« به فیبر نوری 
منازل و کسب وکارها را ایجاد کند و تا پایان برنامه هفتم نیز تمام ساختمان های کشور باید به فیبر نوری 
متصل شوند و دستیابی به این هدف در برنامه هفتم بدون دستیابی به ۲۰ میلیون »پوشش« تا پایان 

دولت سیزدهم امکان پذیر نیست. 

اخبار

کافه اقتصاد

رئیس حوضه آبریز زاینده رود گفت: سد زاینده رود ۲۰ آبان ماه برای کشت پاییزه غرب و شرق اصفهان بازگشایی و آب رهاسازی می شود.علیرضا الماسوندی در 
حاشیه افتتاح دفتر منطقه ای مدیریت یکپارچه حوضه آبریز زاینده رود در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: براساس مطالعات و نیازهای که کشاورزان دارند و 
با اقداماتی که از سال قبل در زمینه مدیریت مصرف بویژه منابع آب زیرزمینی آغاز کردیم و مدل هایی که تهیه شده است امسال براساس مدل ها و استانداردهای 
جهانی برنامه منابع و مصارف حوضه زاینده رود تنظیم شد. وی ادامه داد: البته این برنامه در طول زمان با توجه به ریزش های جوی می تواند ترمیم یابد. رئیس 
حوضه آبریز زاینده رود خاطرنشان کرد: از ۲۰ آبان ماه به منظور انجام کشت پاییزه آب از سد زاینده رود رهاسازی و پیش بینی می شود که به مدت حدود ۲۰ روز 

باشد. )این تعداد روز قطعی نیست.(
الماسوندی افزود: رهاسازی آب امسال متفاوت از سال های قبل است و برای کشاورزان غرب و شرق در این باره زمانی رهاسازی صورت خواهد گرفت.

وی با بیان اینکه حدود ۱۰۰ میلیون مترمکعب آب برای کشت پاییزه کشاورزان اصفهان در نظر گرفته شده است، ابراز داشت: در خصوص حقابه تالاب گاوخونی نیز 
پاییز امسال جریانی پایداری اتفاق می افتد که آب را تا ورزنه و انتهای شبکه رهاسازی خواهیم کرد و امید است آبی هم به تالاب برسد.

جزییات بازگشایی زاینده رود برای کشت پاییزه

تشکیل 580 پرونده 
گران فروشی خودرو در 

تعزیرات حکومتی
ســخنگوی ســازمان تعزیــرات 
حکومتــی گفــت: در خصــوص 
گران فروشــی خودرو حدود ۵۸۰ 
پرونده با شکایت شاکی خصوصی 
علیه خودروسازان تشکیل شده و 
از این تعداد بــرای ۳۱۹ مورد حکم 

صادر شده است.

عکس خبر

 بلاتکلیفی احکام حقوق و 
دستمزد در برنامه هفتم

عضو کمیســیون برنامــه و بودجــه مجلس با 
اشاره به اینکه هنوز در برنامه هفتم در خصوص 
حقوق بازنشستگان لشکری و کشوری و تامین 
اجتماعی تصمیمی گرفته نشده، از جهت گیری 
بودجه ســال آتی در راســتای افزایش حقوق 
کارگــران خبر داد. حاجــی دلیگانــی  نماینده 
دوره یازدهم مجلس شــورای اســلامی و عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس 
شورای اسلامی در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی 
خبرگزاری تسنیم، با اشــاره به آخرین وضعیت 
حقوق بازنشســتگان لشــکری و کشــوری و 
همچنین تامین اجتماعی گفت: در برنامه هفتم 
به طور مشخص در خصوص حقوق بازنشستگان 
لشــکری و کشــوری و همچنین بازنشستگان 
تامین اجتماعی تصمیم گیری نشده است و آن 
چیزی که در این خصــوص در برنامه هفتم ذکر 
شده به هیچ وجه کافی نیست. وی ادامه داد: در 
همین راستا از دولت درخواست کردیم پیشنهاد 
مشخص و روشنی که با توجه به شرایط اقتصادی 
جامعه، جامع و کامل باشــد ارائه کند تا مجلس 
بررسی و آن را مصوب کند. البته در یک مقطعی 
پیشــنهاداتی در خصوص حقوق بازنشستگان 
لشکری و کشوری ارائه داد اما نکته ای که وجود 
داشــت این بود که در خصوص بازنشســتگان 
تامین اجتماعی تصمیمی اتخاذ نشده بود. این 
نماینده مجلس افزود: به هر حال نمی شود یک 
گروه را در نظر گرفت و گروه دیگری را مدنظر قرار 
نداد. بنابراین تا این لحظه در خصوص وضعیت 
حقوق بازنشستگان لشکری و کشوری و تامین 
اجتماعی در برنامه هفتم تصمیم گیری نشــده 
است. حاجی دلیگانی در پاســخ به سوالی در 
خصوص آخرین وضعیت دســتمزد شــاغلین 
دولتی و همچنین کارگران در ســال آتی گفت: 
دولت در رابطه با دستمزد کارمندان در سال آتی 
تصمیماتی گرفته که همان انجام خواهد شــد. 
وی ادامه داد: اما در خصوص کارگران با توجه به 
شرایط تورمی سال جاری و افزایش هزینه ها، 
یقینا باید تصمیمات جدی تری توســط شورای 
حقوق و دستمزد که نمایندگان جامعه کارگری و 

سایرین حضور دارند اتخاذ شود. 

رنا
 ای

س:
عک

رییسحوضهآبریززایندهرود:زایندهرودچهارتاپنجسالآیندهاحیامیشود

امیدواریم!
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سرپرست اداره کل میراث  فرهنگی استان اصفهان:

کاشان را شهر تاریخ در قلب ایران زمین بخوانیم
سرپرســت اداره کل میــراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان اصفهان، گفت: بی تردید کاشان در 
طول تاریخ محل تولد و رشــد علمی دانشمندان و هنرمندانی است که 
ایران به آن ها می بالد، پس کاشــان را شــهر تاریخ در قلب ایران زمین 

می توانیم بخوانیم. 
حمیدرضا محققیان، در آیین پاسداشــت ثبت جهانی کاشان به عنوان 
شهر جهانی نساجی سنتی، اظهار کرد: گرد هم جمع شده ایم تا در این 
بخش از جغرافیای ایران زمین از یک افتخــار بزرگ فرهنگی و هنری 
جهانی یعنی ثبت کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی رونمایی کنیم. 
وی افزود: بی تردیــد ثبت جهانی آثار، ثروت ملی بــرای ملت ایران به 
شمار می رود و هر قدر بتوانیم ثبت جهانی را افزایش دهیم از یک سو به 
تولید ثروت دست می یابیم و از سوی دیگر به حفظ فرهنگ های کهن 

خود نائل می شویم.

نشــانه های هنر نســاجی کاشــان به هزاره چهارم قبل از میلاد 
بازمی گردد

همچنیــن فرماندار کاشــان در این آیین گفت: پیشــینه هنــر در این 
شهرســتان به دوران باســتان باز می گردد، به طوری  کــه رد پای هنر 
نســاجی به هزاره چهارم پیش از میلاد می رسد و در حال حاضر  هفت 
رشته صنایع دســتی در حوزه بافته های سنتی در این شهر فعال است. 
محمد شریف زارعی اظهار کرد: اگرچه پیشینه حیات اجتماعی انسان 
در کاشان به بیش از چهل هزار سال قبل بازمی گردد با این حال تمدن 
از این سرزمین و از هفت هزار سال قبل آغاز و سپس در دوران اسلامی 
به اوج رســید به گونه ای که در دوران صفوی کاشــان به یکی از مراکز 
اصلی تولید هنرهای نساجی ایران تبدیل شد. وی افزود: سابقه تمدن 
و یکجانشــینی در این منطقه به هفت هزار و ۵۰۰ ســال قبل در منطقه 
ســیلک باز می گردد، مناطقی مانند ســفیدآب و کفتارخون در حاشیه 
کاشان نیز از آثار و شواهدی از سکونت های اولیه بشر تا حدود ۴۰ هزار 

سال قبل را دارند. 
شریف زارعی تصریح کرد: آثاری مانند چهار طاقی خرمدشت و منطقه 
طسمیجان بیانگر سیر تمدن و سکونت در منطقه کاشان از دوره قبل از 
اسلام است و پس از ظهور اسلام نیز مسیر توسعه و رشد چشمگیری 
در حوزه های معماری، فرهنگی، هنری و صنایع مختلف داشته است. 
فرماندار کاشان گفت: کاشان، در دوره ســلجوقیان رونق بسیار زیادی 
داشته که یکی از آثار شاخص معماری آن دوره، باروی بزرگ شهر کاشان 
است که دور شهر ســاخته شــده و هنوز بخش هایی از آن به جا مانده 

است. شریف زارعی گفت: دوره صفویه اوج پیشرفت شهر کاشان است 
که این شهر از لحاظ علمی، هنری، ادبی، فنون و صنایع مختلف از جمله 
مسگری، سفال، کاشــی و بافندگی پارچه های سنتی به اوج می  رسد. 
وی اظهار کرد: کاشان در دوره زندیه در سال ۱۱۹۲ بر اثر زلزله ویرانگری 
که رخ داد، تبدیل به ویرانه ای از تل خاک شد، اما با درایت و همت حاکم 
وقت »عبدالرزاق خان کاشی« دوباره مســیر توسعه، عمران و آبادانی 
از سرگرفته شد و کاشان دوره ای جدید از معماری و صنایع را آغاز کرد. 
فرماندار کاشان افزود: شــواهد باستان شناسی حاصل از کاوش های 
سیلک و وجود آثار بافت پارچه روی برخی از اشــیا مانند سفالینه ها، 
نشان می دهد صنعت نساجی در کاشان به هزاره چهارم پیش از میلاد 
مسیح می رسد، اما شکوفایی این صنعت مربوط به دوره صفویه به ویژه 
زمان شاه عباس اول اســت که بافت انواع پارچه های حریر، ابریشم 
و زربفت به اوج خود رسیده بود. شــریف زارعی تصریح کرد: برخی از 
جهانگردان نوشته اند که ۱۰ درصد از ماشــین آلات نساجی آن زمان در 
منطقه کاشان قدیم و در میســر جاده ابریشم بوده که دست بافته های 
ابریشمی، پنبه ای و انواع دیگر را شــامل می شده، حتی اسامی برخی 
از مردم کاشان، به بافته هایی مانند شعربافی، زری بافی، قطنی بافی، 
شــال بافی، زیلوبافی و ... مشــهور بوده اند. وی گفت: در دوره نساجی 
مدرن هم حسن تفضلی از مدیران و کارآفرینان نامدار صنعت ریسندگی 
که به پدر نساجی ایران مشهور است، نخستین کارخانه ریسندگی را در 
آذر ۱۳۱۳ در کاشان ایجاد کرد و در ادامه در سال های بعد کارخانه های 

شماره ۲ و ۳ ریسندگی را نیز راه اندازی کرد. شریف زارعی افزود: یکی از 
مرکزهای مهم در توسعه صنعت نساجی سنتی بازار بزرگ کاشان است 
که محلی برای مبادلات و تجارت تاجــران و خریداران محصول بوده، 
وجود بازارچه های گوناگون با اســامی مربوطه بیانگر این مدعاست که 
برخی از قسمت های این بازارچه ها هنوز به حیات خود ادامه می دهند.

ثبت جهانی باعث ارتباطات جهانی کاشان می شود
عضو شورای جهانی صنایع دستی نیز در این آیین گفت: من به کشورهای 
مختلفی سفر کرده ام، اما در زمستان سال گذشته که همراه همکارانم 
به کاشان آمدیم عاشــق فرهنگ، تمدن و هنر این شهر تاریخی به ویژه 
معماری کاشان شدیم. هنر و معماری کاشان برای من و همکارانم رنگ 
و بوی متفاوتی دارد. شیخ آصف افزود: از امروز مسئولت مهمی بر عهده 
شماست، باید تلاش کنیم تا ثبت جهانی باعث ارتباطات جهانی کاشان 
شود و خرسندم تا عنوان شهروند افتخاری این شهر را که به من اعطا شد 
باافتخار بپذیرم و آماده هرگونه همکاری به  منظور توسعه کاشان از منظر 
نساجی هستم. به گزارش ایسنا، کاشان که سال ۱۳۹۷ در شورای ملی 
صنایع دستی به عنوان شهر ملی نساجی از سوی هیئت داوران انتخاب 
شده بود شهریور امسال با نظر شــورای جهانی صنایع دستی به عنوان 
شهر جهانی نساجی انتخاب شد و امروز ۱۵ آبان در آیینی به عنوان شهر 
جهانی نساجی انتخاب و معرفی شد و روز دوشــنبه ۱۵ آبان ماه، لوح 

کاشان، شهر جهانی نساجی سنتی در کاشان رونمایی شد.

 عضو کارگروه تخصصی فرونشست:

ترک گنبد مسجد سید، به دلیل شکاف عمیق فرونشستی در زیر 
این مسجد است

عضو کارگروه تخصصی فرونشست اصفهان گفت: آسیب های سازه ای بنای مسجد سید اصفهان از 
جمله ترک عمیق دیواره ها، گنبد و سقف در راســتای ترک فرونشستی عمیق و طولانی ایجاد شده در 
زمین است و این ترک  )Fissure( فرونشستی زمین هم پس از برداشت کاشی های کف به وضوح 
قابل مشاهده است. به گزارش ایرنا، در روزهای گذشته ضمن بازدید شورای فنی استانداری اصفهان و 
کارشناسان میراث فرهنگی از وضعیت مسجد تاریخی »سید« اصفهان و مرمت های اضطراری این بنای 
تاریخی از سوی گروه امانی اداره کل میراث فرهنگی، وجود ترک عمیق فرونشستی در زیر کف فرش 
شبستان این مسجد تشریح شد. در این پیوند بهرام نادی روز چهارشنبه در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: 
بخش اول آسیب های سطحی ومعماری بنا همانند تخریب کاشی های کف ناشی از نگهداری نا صحیح 
این بنای تاریخی است؛ اما بخش دوم و اساسی آسیب ها به فرونشست زمین برمی گردد. وی افزود: 
نشست نامتقارن زمین، ناشی از فرونشست و برداشت بی رویه آب های زیر زمینی سبب ایجاد ترک در 
زمین می شود و در ادامه، این ترک ها به سازه منتقل می شود ، زیرا سازه های مصالح بنایی و تاریخی 
توان تحمل تنش های شدید ناشی از تَرَک زمین و فرونشست را ندارند. این متخصص سازه گفت: البته 
ترک های سازه ای مسجد سید ناشی از فرونشست را نباید در نبود متولی مسجد جست و جو کرد و این 
ترک  ها ناشی از عدم وجود متولی در بخش کنترل و مدیریت منابع آب سطحی و زیر زمینی است. وی 
افزود: مرمت بنای مسجد سید بدون کنترل منابع آب زیر زمینی، ناپایدار خواهد بود و وقوع و بروز مجدد 
ترک و آسیب های سازه ای و غیر سازه ای دور از انتظار نیست. نادی گفت: چگونه می توان امیدوار بود 
که اسکت سازه مصالح بنایی، بنا شده در منطقه ای با نرخ فرونشست تحمیلی سه تا پنج سانتی متر در 
سال ) ۳۰ تا ۵۰ سانتیمتر در ۱۰ سال( بتواند بدون شکست در مقابل این تنش غیر قابل تصور دوام بیاورد. 
وی تصریح کرد: نتیجه این است که بدون مطالعه فرونشست شامل تعیین عمق و ابعاد ترک با ابزاری 
مشابه دستگاه نفوذگرِ رادار)GPR( و نرخ دقیق نشست نامتقارن با ابزاری مشابه دستگاه موقعیت یاب 
مکانی)GPS( نمی توان اقدام به مرمت سطحی کرد. نادی در ادامه گفت: نکته مهم اینکه در سال های 
گذشته بارها در خصوص آسیب های فرونشستی توضیح دادیم و متاسفانه نادیده گرفته و یا انکار شد. 
هم اکنون تعداد زیادی از شاخص های گچی نصب شده در مسجد علی قلی آقا در شمال مسجد سید 
به سبب فرونشست زیاد ریخته و از بین رفته اند و گنبد و ستون های مسجد جامع عباسی نیز به دلیل 
فرونشست ، دچار ترک و کچ شدگی شده اند. وی تاکید کرد: نبود برنامه جامع در کنترل فرونشست 
زمین و مدیریت صحیح بر منابع آب های سطحی و زیر زمینی در اصفهان سبب بلعیده شدن سازه ها از 
جمله میراث فرهنگی و سازه های تاریخی خواهد شد. در نتیجه ضمن لزوم مرمت و نگهداری صحیح 
سازه های تاریخی لازم است مدیریت صحیح بر منابع آب زیر زمینی جهت کاهش و حذف اثرات مخرب 
فرونشست انجام شود. همچنین هادی اللهیاری، مدیر گروه امانی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی اصفهان گفت: با توجه به بازدیدهایی که از سال گذشته در مسجد سید داشتیم، یک شکاف 
از بیرون و پشت دیوار شبستان مسجد وجود دارد و به همین دلیل یک سونداژ در کف ایجاد و تقریبا ۴۰ 
سانتی متر از کف فرش مسجد را باز کردیم. وی افزود: این شکاف عمیق است و وقتی به این میزان، 
سطح زمین شکاف باز کرده ، مطمئنا تا چند متر ادامه دارد و دلیل آن هم فرونشست است. اللهیاری 
تاکید کرد:در اثر این فرونشست نامتقارن در جبهه شمالی مسجد به دلیل بار وارد شده از سمت گنبد، 
عوارض، بیشتر بروز پیدا کرده است. وی اظهار داشت: مطمئن هستیم که اگر برداشتن کف فرش ها را 
ادامه بدهیم و قسمت بیشتری را باز کنیم، این شکاف ادامه دارد. وی با بیان اینکه شاخص های گچی 
در گنبد گذاشته ایم تا حرکت سازه را رصد کنیم، گفت: معضل در رابطه با گنبد است که هم از داخل و هم از 
بیرون ترک دارد و متاسفانه آسیب جدی به بنا وارد کرده است. مدیر گروه امانی میراث فرهنگی اصفهان 
ادامه داد: اولویت ما برای این بنا این است که از بالا ، گنبد را استحکام بخشی کنیم چون شکافی که روی 
بام خورده است به دلیل اینکه در فصل بارندگی هستیم، می تواند موجب آسیب های بیشتر به بنا شود. 

به گزارش ایرنا مسجد سید، یکی از مساجد تاریخی اصفهان و متعلق به دوره قاجار است.

خبر

مفاد آراء
8/162 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابررای شماره 2337 مورخ 1402/6/29 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم  افسانه رمضانيان دستجردی 
به شناسنامه شماره 3725 کدملی 1292747056  صادره اصفهان فرزند عبدا... در ششدانگ 
يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی( به 
مساحت 497/48 متر مربع پلاک شماره 3691 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت 

ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/03              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/18
م الف: 1590686  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/163 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابررای شماره 2648 مورخ 1402/7/17 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم  ليلا حسن نژاد به شناسنامه 
شــماره 11357 کدملی 1292823259  صادره اصفهان فرزند محمد حسن در ششدانگ 
يکباب خانه به مساحت 145/12 متر مربع پلاک شماره 4786 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای آقا حسن 
هاشمی  )مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه 

محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به مالک رسمی دسترسی ندارد.
لذا به منظــور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهی می شــود در 
 صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/03              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/18
م الف: 1591719  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/164 آگهی مفاد آراء صادره توسط هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 

مبارکه
نظر به اينکه طبق آراء صادره توســط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزی يا مشاعی افراد 
مشروحه ذيل به استناد اسناد مالکیت رسمی مشــاعی يا قباله انتقال عادی مورد تأيید قرار 
گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه زاينده رود و اصفهان امروز 
منتشر می گردد تا چنانچه شخص يا اشخاصی نسبت به آراء مذکور معترض باشند از تاريخ 
انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمايند. معترض بايد ظرف يکماه از تاريخ تسلیم اعتراض مبادرت 

به تقديم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمايدو گواهی تقديم دادخواست را به اداره ثبت 
محل تحويل دهد. در اينصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه خواهد بود .و 
چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد يا  معترض ، گواهی تقديم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالکیت بنام متصرف می 

نمايد. لیکن صدور سند مالکیت جديد مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- رأی شــماره 140260302009002868مورخ  1402/07/16 آقای بهرام حسن دائی 
طالخونچه فرزند حسن در ششــدانگ يکباب خانه به مساحت 273/ 344متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 41 - اصلی واقع در بخش 8  ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

محمدحسین خان ياوری 
2- رأی شماره 140260302009002098مورخ  1402/06/01 آقای اکبر غلامی ديزيچه 
فرزند محمد در ششدانگ يک قطعه زمین کشاورزی به مساحت 68/ 2124 متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 17 فرعی از 128 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از 
مالک رسمی فاطمه قائمی بموجب سند شماره 2433 مورخ 1316/11/07 دفتر 39-مبارکه

3- رأی شــماره 14026030200902239مورخ  1402/06/09 آقــای مجتبی باقريان 
سرارودی فرزند عباس در ششدانگ يک قطعه زمین محصور با مستحدثات )مغازه و انبار ( به 
مساحت 509/455متر مربع مجزی شده از پلاک 8 فرعی از 7 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت 

اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی مصطفی شريفیان
4- رأی شــماره 140260302009002794مــورخ  1402/07/12 خانم فائزه صالحی 
هاردنگی فرزند ذوالفقار  در ششــدانگ يک باب خانه نیمه ســاز به مساحت 168/91متر 
مربع مجزی شــده از پلاک 51 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه 
 از مالک رســمی رضا قلی باقری بموجب ســند شــماره 15847 مــورخ 1350/12/08 

دفتر 53 - لنجان  
5- رأی شماره 140260302009002869مورخ  1402/07/16 آقای منصور زارعی قهنويه 
فرزنداسمعیل در ششدانگ يک قطعه زمین محصور مشجر  به مساحت 3008/33 متر مربع 
مجزی شده از پلاک 8- اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
منصور زارعی قهنويه بموجب سند شماره 28281 مورخ 1396/10/16دفتر 39- اصفهان  

6- رأی شــماره 140260302009002866مورخ  1402/07/16 خانم حمیده احمدپور 
اهر فرزند رمضان در ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 432/92 متر مربع مجزی شده 
از پلاک 92 فرعی از 16- اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه از مالک 

رسمی فرهاد رنجبر 
7- رأی شــماره 140260302009002856مــورخ  1402/07/15 آقای نوراله نصوحی 
دهنوی فرزند حاجی آقا در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 205/94 متر مربع مجزی 
شده از پلاک يک- اصلی باقیمانده واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی قدمعلی ايرانپور بموجب سند شماره 55961 مورخ 1351/06/08 دفتر 29 -  اصفهان

8- رأی شــماره 140260302009002852مــورخ  1402/07/15 خانم بی بی عبديان 
مبارکه فرزند يداله در پنج دانگ مشاع از ششــدانگ يکباب خانه به مساحت 196/83متر 
مربع مجزی شــده از پلاک يک – اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
 از مالک رســمی حیدرعلی آقاجانیان مبارکه بموجب سند شــماره 6071 مورخ 06/13/

1342دفتر 86- اصفهان
9- رأی شــماره 140260302009002851مورخ  1402/07/15 آقــای علی نوروزيان 
مبارکه فرزند مرتضی در يک دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 196/83متر 
مربع مجزی شده از پلاک يک – اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از 
مالک رسمی حیدرعلی آقاجانیان مبارکه بموجب سند شماره 6071 مورخ 1342/06/13دفتر 

86- اصفهان
10- رأی شماره 140260302009002853مورخ  1402/07/15 آقای علی محمدی بداغ 
آبادی فرزند رمضانعلی در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 171/01 متر مربع مجزی شده 
از پلاک 51- اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی محمد 

باقری بداغ ابادی بموجب سند شماره 23960مورخ 1354/10/04 دفتر 53- اصفهان
11 - رأی شماره 140260302009002855مورخ  1402/07/15 آقای علی محمدی بداغ 
آبادی فرزند رمضانعلی در ششــدانگ يک باب خانه به مساحت 200/90 متر مربع مجزی 

شــده از پلاک 51- اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
محمد باقری بداغ ابادی بموجب سند شماره 23960مورخ 1354/10/04 دفتر 53- اصفهان
12-  رأی شــماره 140260302009002854مورخ  1402/07/15 آقای سعید محمدی 
بداغ آبادی فرزند علی در ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 163/20 متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 51- اصلی واقع در بخــش 9 ثبت اصفهــان انتقالی با واســطه از مالک 
 رســمی محمد باقری بداغ ابادی بموجب ســند شــماره 23960مــورخ 1354/10/04 

دفتر 53- اصفهان
13-  رأی شماره 140260302009002865مورخ  1402/07/16 آقای ابراهیم کارگران 
طالخونچه فرزند حبیب اله  در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 143/206متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 52 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

عبداله قاضی زاده 
14- رأی شماره 140260302009002864مورخ  1402/07/16 آقای حبیب اله کارگران 
طالخونچه فرزند قلی  در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 316/76متر مربع مجزی شده 
از پلاک 52 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی عبداله 

قاضی زاده 
15- رأی شماره 140260302009002863مورخ  1402/07/16 آقای اسماعیل کارگران 
طالخونچه فرزند حبیب اله  در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 282/00متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 52 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

عبداله قاضی زاده 
16- رأی شماره 140260302009002875مورخ  1402/07/17 آقای رضا قاسمی فرزند 
اسکندر  در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 244/00متر مربع مجزی شده از پلاک 41 - 
اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی محمدحسین خان ياوری  

تاريخ انتشارنوبت  اول : 1402/08/03
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/18

م الف: 1591684 مظاهر نصرالهی ريیس اداره ثبت اسناد واملاک مبارکه
مفاد آراء

8/165 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140260302018000813 مــورخ 1402/06/13 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حســن 
آقاامینی ها  فرزند محمد بشماره شناسنامه 1000 صادره از اصفهان در يک باب کارگاه به 
مساحت 500.95 متر مربع از قسمتی از  پلاک 320 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد 
برخوار  خريداری بصورت مبايعه نامه عادی  از مالک رسمی مشاعی خانم زهرا خیاطان فرزند 
محمد ابراهیم به شماره ســند  52999 مورخ 1387/09/07 دفترخانه 96 دولت آباد محرز 

گرديده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/03
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/18

م الف: 1591175 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
مفاد آراء

8/166 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره  140260302018000814 مورخ 1402/06/13 هیأت اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد آقاامینی ها  
فرزند حسن بشماره شناسنامه 5823 صادره از اصفهان در يک باب کارگاه به مساحت 500.85 
متر مربع از قسمتی از  پلاک 320 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار  خريداری 
بصورت مبايعه نامه عادی  از مالک رسمی مشاعی آقای علی خیاطان فرزند عبدالرحیم به 

شماره سند  52998 مورخ 1387/09/07 دفترخانه 96 دولت آباد محرز گرديده است .
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/03
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/18

م الف: 1591108 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
تحدید حدود اختصاصی

8/167 شماره نامه : 140285602024008437-1402/08/14 نظر به اينکه به موجب رای 
شماره 1395603020240110 مورخ 95/9/13 و رای اصلاحی 2525 مورخ 1401/8/3 
هيات قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ 
يکباب خانه به مساحت 128 متر مربع تحت شــماره 5182 فرعی از  4483 اصلی مفروز و 
مجزی شده از شماره 131 فرعی از اصلی مزبور  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان در مالکيت 
آقای سعيد خرم دستجردی فرزند عباس مســتقر گرديد و پرونده ثبتی فاقد سابقه تحديد 
حدود می باشد لذا به اســتناد تبصره ذيل ماده 13 قانون فوق الذکر و  طبق تقاضای مالک 
تحديد حدود ملک مرقوم در روز دوشنبه مورخ 1402/9/13 ساعت 9 صبح در محل شروع 
و به عمل خواهد آمد و به موجب اين آگهی به کليــه مالکين و مجاورين اعلام می گردد تا 
در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين و مجاورين مطابق ماده 20 
قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديد حدود و فقط تا 30 روز پذيرفته خواهد شد و 
معترض طبق ماده 86  آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره، ظرف 
يک ماه دادخواست خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ 
و به اين واحد ثبتی ارائه نمايد، درغير اين صورت متقاضی ثبت يا نماينده قانونی وی می تواند 
به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت تسليم 
 نمايد و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات ثبتی را بــا رعايت مقررات ادامه ميدهد. 
تاريخ انتشار: 1402/08/18 م الف: 1600284 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک 

جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

8/168 شــماره نامه : 140285602024008456-1402/08/14 چــون تحديد حدود 
ششــدانگ يک باب خانه پلاک ثبتی 4483/5362 مجزی شــده از 4483/131  واقع در 
بخش 5 ثبت اصفهان به مساحت 324/92 متر مربع که طبق پرونده ثبتی به نام آقای حسين 
راستگو به شماره شناسنامه 68 و کدملی 1288700210  در جريان ثبت است و به علت عدم 
حضور متقاضی ثبت به عمل نيامده اينک بنا به دســتور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و 
طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز دوشنبه مورخ 1402/09/13 ساعت 
9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی به کليه مجاورين اخطار 
می گردد که در روز و ســاعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين 
يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديدی تا 30 روز 
پذيرفته خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف پرونده های معترضی 
ثبت معترضين ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره با تقديم دادخواست 
 به مرجع ذيصلاح قضائی گواهی تقديم دادخواســت را اخذ و به اين اداره تســليم نماييد. 
تاريخ انتشار: 1402/08/18 م الف: 1600494 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک 

جنوب اصفهان
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حضورمحسوس معتادان تزریقی در بوستان های شهری اصفهان، نگران کننده است

تزریق خطر در رگ پوست شهر
 کلان شهر اصفهان با داشتن بیش از ۲۵۰ بوستان شهری، محله ای، 
منطقه ای و جنگلی در معرض خطر فروشندگان مواد مخدر و معتادان 
تزریقی و متجاهر در این اماکن تفریحی قرار گرفته است که روزانه در مقابل چشمان 
شهروندان حضور محسوسی دارند. به گزارش ایرنا، ساعت ۱۵ یکی از روزهای آبان ماه 
است، هوا کمی خنک رو به سردی است و برگ های پاییزی هنوز از بالای درخت زمین 
را رنگی نکرده  است.ســکوت عمیقی پارک را فرا گرفته؛ اما یکی با خانواده نشسته و 
چایی میل می کند، کمی آن طرف تر یک دسته دختر و پسر سن نوجوان با تیپ امروزی 
نشسته دور هم و به هم سیگار تعارف می کنند.کمی آن طرف تر گروهی بساط ناهار را 
پهن کرده اند و گویا تا عصر قصد ماندن در پارک دارند. یک زوج جوان کباب به دســت 
دنبال جای دنجی می گردند تا به دور از شلوغی پارک در خلوت خود ناهاری را در کنار هم 
میل کنند و کمی آن طرف تر جوانی سیگار به دست آهسته و خرامان خرامان چشم از 
شمشادهای کنار پارک بر نمی دارد، چنان که انگار به دنبال گمشده ای در این لا به لای 
سبزه ها می گردد. یک دسته مرد میانسال و مُسن دور هم جمع شده و به بازی شطرنج 
مشغول هستند و کمی آن طرف تر یک نفر معرکه گرفته تا انگشترهای فرسوده و دست 
چندم خود را به اسم عتیقه غالب رهگذران کند. مادری با فرزند خود در حال عبور است 
و پسرک مرتب سراغ بستنی را از مادر می گیرد که کجای پارک مغازه بستنی فرروشی 
واقع شــده اســت و مادر در پی قانع کــردن فرزند که بســتنی در ایــن هوا موجب 
سرماخوردگی می شود. در خلوت ظهرانه پارک هر از چند گاهی افرادی به خود مشغول 
را مشاهده می کنی که انگار در دنیای دیگر سیر می کنند.افرادی بر هم ریخته و فارغ از 
دنیای فعلی ؛ افرادی که انگار هیچ چیز در این دنیا برایشان اهمیتی ندارد. اینجا پارک 
مرکز شهر اصفهان است. پارکی با تعداد زیادی از معتادان تزریقی و سنتی و صنعتی و 
پخش کنندگان مواد مخدری که در عوام ساقی هستند؛ واقعیت به همین تلخی است! 
در دسترس بودن، مرکزیت داشتن، شلوغ بودن،درختان بلند و پر تراکم، دسترسی به 
سرویس حمل و نقل و هم جواری با بازارهای مختلف از مهم ترین خصوصیت پارک 
شهید رجایی در اصفهان است.همجواری با چندین مدرسه پر جمعیت دخترانه و پسرانه 
در مقطع راهنمایی و متوسطه و نیز تردد قشر جوان برای تفریح از این پارک و چهارباغ 
عباسی است که به نظر می رســد اقدام جدی تری باید برای پاکســازی این اماکن 
گردشگری و تفریحی در اصفهان در دستور کار مســئولان قرار گیرد. متاسفانه روزانه 
معتادان متجاهر زیادی در این پارک و بسیاری از پارک های محلی اصفهان در ملاء عام 
مشغول به تزریق مواد مخدر یا مصرف هستند که این شرایط زیبنده کلان شهر اصفهان 
نیست. سمیرا زرفشانی، مادر دو فرزند ۱۰ و سه ساله دختر و پسر است که فرزندان خود 
را برای خرید پاییزه به چهار باغ آورده است.وی برای رسیدن به مراکز خرید و تنوع از 
پارک شهید رجایی)هشت بهشت( اصفهان عبور می کند تا هم به خواسته بچه ها برای 
پارک و بازی ادا کند هم رختی جدید برای فرزندان خرید کند. وی به خبرنگار ایرنا گفت: 
پارک شهید رجایی یکی از بهترین بوستان های شــهری اصفهان است اما متاسفانه 
چندسالی است که در معرض ناامنی قرار گرفته و افراد مشکوک و خاص در این پارک 

زیاد شده است ؛ فضای زیبای این پارک من را همیشه به سمت خود می کشاند؛ اما 
ترس از وجود برخی افراد معتاد و مواد فروش ما را نگران کرده است. وی به ایرنا گفت: 
فرزندان من هنوز کوچک هستند شاید متوجه نشده باشند اما با من با چشمان خود 
فردی مسن را در پارک دیدم که گوشه ای پر تردد از پارک لباس خود را درآورده و با ادوات 
اولیه ای همچون لیوان یک بار مصرف، سرنگ،کش شلوار،یک پاکت سیگار و فندک 
به خود مواد مخدر تزریق کرد که به نظرم این صحنه یکی از خطرناک ترین صحنه هایی 
بود که دیدم. سارا، مریم و ملیکا سه دانش آموز دختری بودند که پس از تعطیل شدن 
از مدرسه کنار هم در چمن نشسته و با هم ســرگرم صحبت بودند، به جمع آنها رفته و 
سوال کردم هر روز به این پارک می آیید؟ ملیکا پاسخ داد که تقریبا سه روز در هفته را به 
خانواده اطلاع و از راه مدرسه به پارک می آییم و ناهار را دور هم می خوریم. از آنها سوال 
کردم که آیا در این پارک افراد معتاد یا مصرف کننده تا کنون دیده اند؟ مریم از بین این 
سه نفر پاسخ داد؛ بله بسیار زیاد و خیلی از این پسرهای جوان که از کنار ما رد می شوند 
به شوخی یا جدی پیشنهاد انواع سیگار یا قرص روانگردان را می دهند و حتی دعوت 
می کنند که به جمع دوستانه آنها بپیوندیم. ســارا گفت: بعضی وقت ها از لابه لای این 
شمشادها و درختان صدا می آید. اوایل فکر می کردم حیوانی همچون گربه است؛ اما 
تاکنون چندین بار افراد معتاد کثیفی را دیده ایم که بســیار آشفته و پریشان بوده و با 
دست کردن در زباله ها و آشغال ها و اطراف پارک زباله و یک سری وسایل جمع آوری 
می کنند؛ این افراد بسیار ترسناکند و ما از آنها گریزان هستیم. تاکنون گزارش مردمی 
زیادی مبنی بر حضور و آمد و شد معتادان متجاهر و کارتن خواب در پارک های محلی 
مناطق مختلف شهر اصفهان به خصوص مناطق محروم و حاشیه ای اصفهان و برخی 
از پارک های مرکزی و بزرگ پر رفت و آمد به سامانه ۱۳۷ شهرداری اصفهان از سوی 
مردم گزارش شده است و مســئولان را به آن واداشته که نســبت به این خطر بزرگ 
واکنش نشان دهند، چنان که محمدرضا جان  نثاری، معاون استاندار اصفهان گفت: 
به دنبال این هستیم که معتاد متجاهر در سطح خیابان های استان نداشته باشیم و 
ضروریست این افراد به سرعت جمع آوری شوند و به زندگی عادی خود بازگردند. وی 
افزود: انتظار می رود در ســطح ملی به هزینه های کاهش آسیب های اجتماعی نگاه 
واقعی شود و بطور مثال در بحث سرانه ماده ۱۶ و افزایش ظرفیت سهمیه این ماده، 
نیازمند مساعدت هایی در سطح ملی هستیم تا امور جاری استان به بهترین نحو ممکن 
پیش برود زیرا ماده ۱۶ قانون مبارزه با مواد مخدر تصریح دارد که معتادان به مواد مخدر 
و روانگردان با دســتور مقام قضایی برای مدت یک تا سه ماه در مراکز دولتی و مجاز 

درمان با هزینه دولت و با هدف کاهش آسیب ها نگهداری شوند.

یکهزار و 184 نوع ماده مخدر صنعتی در کشور شناخته شده است
به گفته علیرضا کاظمی، قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور که چندی 
پیش سفری به اصفهان داشت؛ با توجه به افزایش مصرف مواد مخدر در بین نوجوانان 
دو کار مهم در جامعه دانش آموزی مد نظر است؛ نخست ارتقای سطح آگاهی و اطلاعات 

دانش آموزان و خانواده ها و ســپس آموزش مهارت های پیشگیرانه به نسل نوجوان 
زیرا بیش از یکهزار و ۱۸۴ نوع ماده مخدر صنعتی در کشور شناخته شده است و از این 
رو می طلبد حساسیت های ویژه ای در همه افراد جامعه ایجاد شود. وی معتقد است، 
در دولت سیزدهم ظرفیت ایجاد فضا و ساماندهی معتادان متجاهر به طور میانگین 

۱۲۴ درصد رشد داشته است که نشان دهنده اهمیت دادن دولت به این حوزه است.

اصفهان، باید از بزنگاه ایمن توزیع مواد مخدر کشور خارج شود
از آنجایی که اســتان اصفهان به عنوان چهار راه مواصلاتی و یکی از معبرهای ورودی 
مواد مخدر از شرق و جنوب کشور محسوب می شود، پلیس برای مقابله با قاچاق مواد 
مخدر باید تمام نقاط تردد قاچاقچیان را ناامن کند زیرا اصفهان از شرق به یزد و خراسان 
جنوبی، از شمال به سمنان و قم و مرکزی، از غرب به لرستان و چهارمحال و بختیاری، از 
جنوب به کهگیلویه و بویراحمد و فارس و در قسمت شمالی و شرقی به کویر و در قسمت 

غربی و جنوبی نیز به سلسله کوه های زاگرس محدود می شود.
طبق گفته کارشناسان پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان، بیشترین بار قاچاق 
مواد مخدر استان اصفهان از محورهای جنوبی و شــرقی اصفهان یعنی کرمان و یزد 
به صورت زمینی وارد می شــود که بیشتر نه برای مصرف این اســتان که برای عبور به 
سایر نقاط کشــور اســت. ورود و خروج روزانه یک میلیون خودرو سبک و سنگین 
 از تمامی راه های اســتان نشــان دهنده اهمیت اصفهان به لحاظ جابــه جایی کالا

 و خدمات است.

تجاهر در اصفهان دستگیر شدند بیش از 1۶00 خرده فروش و معتاد ُ
سردار محمدرضا هاشمی فر، جانشــین فرمانده انتظامی اصفهان که متوجه چنین 
خطری بیــخ گوش دانش آموزان و قشــر نوجوان شــده اســت در مهرمــاه جاری 
گفت:همزمان با بازگشــایی مدارس، طرح ویژه آرامش به منظور سالم سازی محیط 
اطراف مدارس برای دانش آموزان با هدف شناسایی و دستگیری خرده فروشان مواد 
افیونی و معتادان متجاهر در دستور کار پلیس مبارزه با مواد مخدر این فرماندهی قرار 
گرفت که تا به امروز ۵۹۰ خرده فروش دستگیر و به مرجع قضایی تحویل شده اند. وی 
افزود: در این طرح یکهزار و ۲۶ معتاد متجاهر از سطح محلات جمع آوری و به مراکز 

ترک اعتیاد ماده ۱۶ و نیز ۴۹۱ معتاد عادی به مراکز ترک اعتیاد ماده ۱۵ تحویل شدند 
و بیش از ۲۳۰ کیلوگرم انواع مواد مخدر نیز کشف شــد. جانشین فرمانده انتظامی 
اصفهان، یکــی از اولویت های فرماندهی انتظامی اســتان را مقابله با قاچاقچیان در 
محورهای مواصلاتی، برخورد با خرده فروشــان مواد افیونــی و جمع آوری معتادان 
متجاهر از سطح محلات آلوده به این مواد اســت که به صورت مستمر و شبانه روزی 
دنبال می شود. وی افزود: در برخورد با افرادی که در سطح محلات، بوستان ها و مناطق 
آلوده اقدام به خرده فروشی مواد مخدر می کنند، اقدامات بسیار خوبی توسط پلیس 
مبارزه با مواد مخدر استان صورت گرفته است و به صورت مستمر طرح های پاکسازی 

در محیط های آلوده اجرا می شود.

اکیپ های گشت پیشگیری و رفع تخلفات شهری معتادان را جمع آوری می کند
روح ا... ابوطالبی، مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان گفت: 
سومین طرح ســاماندهی کارتن خواب ها در اصفهان با هماهنگی و همراهی پلیس 
مبارزه با مواد مخدر، اکیپ های گشت پیشــگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری 
اصفهان اجرا و تعداد ۱۲۰ کارتن خواب به مراکز معین شده هدایت و توسط پلیس مبارزه 
با موادمخدر ساماندهی و غربالگری شدند. وی افزود: در این ایام اکیپ های پیشگیری 
و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان با گشت های شبانه روزی اقدام به هدایت این 

آسیب دیدگان اجتماعی به مراکز غربالگری معین می کنند.

معتادان جمع آوری شده بعد مدتی کوتاه مجدد رها می شوند
سرهنگ احمد نیکبخت، رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان در این خصوص به ایرنا گفت: آمــار دقیقی از تعداد معتادان متجاهر و کارتن 
خواب در داخل پارک ها و اماکن متروکه نداریم؛ اما پلیس به طور متوسط هر ماه حدود 
۳۰۰ معتاد عادی و متجاهر را از سطح شهر جمع آوری و تحویل کمپ اعتیاد می دهد. 
وی در مورد وجود معتادان متجاهر در پارک ها افزود: پلیس بارها اعلام کرده است که 
در صورت فراهم شدن زیرساخت های لازم و احداث کمپ های ترک اعتیاد رایگان با 
ظرفیت و امکانات مناسب که توان نگهداری و درمان تعداد زیادی معتاد را داشته باشند 

قادر است در مدت زمان کمی تمام معتادان را از سطح شهر جمع آوری کند. 

جامعه

عضو هیئت علمی مرکز تحقیقات عفونی و گرمسیری 
دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان گفت: زنگ هشدار 
شــیوع مصرف خودســرانه آنتی بیوتیک به صدا در 
آمده و باید فرهنگ استفاده و تجویز آن تغییر کند. به 
گزارش خبرنگار مهر، سودابه رستمی اظهار کرد: سطح 
آگاهی مردم نســبت به مصرف آنتی بیوتیک پایین 
است و نیاز است که برای درست مصرف کردن حتی 
در میان کادر درمان نیز آگاهی سازی شود تا نگرش ها 
در تجویز تغییر کند. عضو هیئت علمی مرکز تحقیقات 
عفونی و گرمسیری دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان 

با بیان اینکه آنتی بیوتیک مسکن نیست و تنها عامل 
عفونت را از بین می برد و به دنبال آن درد تسکین پیدا 
می کند، تصریح کرد: دارو را باید پزشک تجویز کند و 
یکی از ضررهای مقاومت به آنتی بیوتیک این است که 
بیمار زمانی که بستری می شود ممکن است به هیچ 
آنتی بیوتیک جواب ندهد و بدن او مقاوم شده باشد 
که در این صورت مدت درمان آنها به طول می انجامد 
و حتی ممکن است منجر به فوت شود.وی ادامه داد: 
جایگزینی برای این آنتی بیوتیک ها وجود ندارد و به 
همین دلیل نباید بدن به آنها مقاومت پیدا کند و مردم 
به تجویز پزشک اعتماد کنند و سر از خود از داروخانه ها 
درخواست آنتی بیوتیک نداشته باشند و حتی درمان 
ناقص یکی از عوامل مقاومت به آنتی بیوتیک است. 

رســتمی با بیان اینکه ۲ هزار نفر در غرفه ها آموزش 
دیدند، گفت: ۸۴ درصد از افراد طی بررسی و تکمیل 
پرسشنامه ها به خوبی همکاری کردند و جواب صحیح 
دادند. وی با اشــاره بــه بازخورد و اســتقبال مردم و 
پزشــکان از این کمپین گفت: به دلیل محدود بودن 
بودجه امکان برگــزاری این غرفه ها در تمام ســطح 
شــهر نبود و امیدواریم در پویش های آینده آموزش 
و پرورش نیز همراه و کمک کننده باشد. وی با اشاره 
به شیوع مصرف خودســرانه آنتی بیوتیک طبق گفته 
پزشکان گفت: مسئله ای که پزشکان مطرح کردند این 
بود که اگر آنتی بیوتیک برای بیمار تجویز نشود بیمار 
اصرار به تجویز دارد، در حالی کــه فرهنگ جامعه در 

مصرف آنتی بیوتیک باید تغییر کند.

عضو هیئت علمی مرکز تحقیقات عفونی و گرمسیری علوم پزشکی اصفهان:

 زنگ هشدار شیوع مصرف خودسرانه آنتی بیوتیک 
در اصفهان به صدا در آمد

اتوبوس سیار هوشمند 
توسط پلیس راه 

اصفهان راه اندازی شد
رییس پلیس راه اســتان گفـــت: با 
توجه به اینکه آموزش، نقشی بی بدیل 
در فرهنگ سازی و به دنبال آن کاهش 
جان باختگان حوادث ترافیکی دارد، 
پلیس راه استان اصفهان نسبت به راه 
اندازی اتوبوس آموزشی سیار به جهت 
ارتقا فرهنگ رانندگی اقدام کرده است.

مدیرکل بهزیستی استان می گوید: مطالبه مداوم مردم، چرایی حذف غربالگری 
ژنتیک است؛

ضرورت »مشاوره ژنتیک« راهکاری برای قطع زنجیره 
معلولیت ها در اصفهان

علم »ژنتیک«، گامی بســیار موثر برای تشــخیص و قطع زنجیره بیماری های خانوادگی و مادرزادی 
به منظور پیشگیری از بروز معلولیت هاست که این مهم با وجود بحث هایی درباره حذف غربالگری در 
اصفهان مورد تاکید متولیان امر است. به گزارش ایرنا، معلولیت های ژنتیکی و یا به اصطلاح نقص های 
مادرزادی، در واقع اختلالات و مشکلاتی هستند که در روند رشد کودک وجود داشته و شرایط جسمی، 
سلامتی و رشد او را با کودکان سالم، متفاوت می کنند. نقایص مادرزادی یا معلولیت ژنتیکی، تغییرات 
رشد غیر طبیعی در بدن هستند که در طول رشد جنین اتفاق می افتند که این تغییرات می تواند هر قسمت 

از بدن جنین را تحت تاثیر قرار دهد.

داشتن یک جامعه سالم نیازمند بهره گیری عموم از مشاوره ژنتیک
مدیرکل پیشگیری از معلولیت ها و تلفیق اجتماعی سازمان بهزیستی گفت: ژنتیک یکی از برنامه های 
مهمی است که دفتر پیشگیری از معلولیت ها در ســازمان بهزیستی به آن می پردازد و مشاوره ژنتیک 
حکایت از اهمیت ویژه ای برای داشــتن یک جامعه ســالم دارد. افروز صفاری فــرد افزود: فعالیت 
مشاوره ژنتیک از سال ۱۳۷۶ در سازمان بهزیستی شروع شد که این مشاوره ها قبل از ازدواج، قبل از 
بارداری، حین بارداری و تشخیصی انجام می شود. وی یکی از دلایل کاهش مراجعه به مراکز را قانون 
جوانی جمعیت عنوان کرد و افزود: با توجه به قانون جوانی جمعیت یک ســری از مراجعات به مراکز 
کم شــد؛ با ابلاغ این قانون اوایل در حوزه ژنتیک با احتیاط گام برداشته شد که ضمن تمکین به قانون 
با ارائه راهکارهایی، فعالیت خود در حوزه ژنتیک را به نحو احسن انجام داده ایم. مدیرکل پیشگیری از 
معلولیت ها و تلفیق اجتماعی سازمان بهزیستی، دلیل دیگر کاهش مراجعه را هزینه بالای آزمایش های 
ژنتیک برشمرد که در این راستا با افزایش کمک هزینه ها و یاری گرفتن از بنیادها و نهادهای حمایتی برای 
حل مشکلات ژنتیک و فعالیت مطلوب تر، اقداماتی برداشته شده است. وی خاطرنشان کرد: در زمان 
حاضر کمیسیون های پزشکی توانبخشی در سازمان بهزیستی مکلف هستند افرادی که برای تشکیل 

پرونده مراجعه می کنند را به مراکز مشاوره ژنتیک معرفی کنند. 

ضرورت غربالگری ژنتیک برای کاهش آمار نوزادان معلول در شیرخوارگاه بهزیستی اصفهان
مدیرکل بهزیستی اصفهان گفت:  تعدادی از فرزندان مقیم شیرخوارگاه نرجس اصفهان دارای معلولیت 
هســتند به همین دلیل از جانب خانواده ها متقاضی برای فرزندخواندگی وجود ندارد و بر این اساس 
ضرورت غربالگری برای کاهش آمار نوزادان معلول بیش از پیش حس می شــود. ناصر چاووشی با 
اشاره به حذف غربالگری جنین که مدنظر قانونگذار بوده و نقد بر آن وارد است، گفت: نگرانی بهزیستی از 
حذف غربالگری، اختصاص تمام ظرفیت شیرخوارگاه به معلولان است؛ اما این مسئله از اهمیت مشاوره 
ژنتیک قبل از ازدواج و قبل از بارداری کم نمی کند لذا باید با اطلاع رســانی، فرهنگ سازی و شناسایی 
ظرفیت ها در بخش دولتی و غیردولتی این مهم انجام شــود. مدیرکل بهزیستی اصفهان با اشاره به 
ارزشمند بودن حوزه فعالیت ژنتیک، بیان کرد: وقتی در مورد دانش ژنتیک و مشاوره ژنتیک صحبت 
می کنیم، صحبت از یک دانش و فن آوری تخصصی، مدرن و پیشرویی است که می تواند به پیشگیری 
ازبروز معلولیت ها کمک کند. وی تصریح کرد: در زمان حاضر ۹۳ هزار فرد معلول زیرپوشش بهزیستی 
اصفهان هســتند که از این تعداد ۲۹ هزار و ۳۰۰ نفر دارای معلولیت شدید و خیلی شدید هستند. وی 
خاطرنشان کرد: در عمل این گروه از افراد دارای معلولیت از کار و فعالیت بی بهره اند و به جای اینکه یک 
نیروی مولد برای اقتصاد کشور باشند به عنوان مددجوی بهزیستی و تحت حمایت  به شمار می روند. 
مدیرکل بهزیستی استان اصفهان با اشاره به اینکه مطالبه مداوم مردم چرایی حذف غربالگری ژنتیک 
است، گفت: اکنون سه هزار خانواده متقاضی فرزندخواندگی در سامانه ثبت شده اند؛ اما این سوال مطرح 

است که با توجه به این آمار چرا نمی توان شیرخوارگاه را از جمعیت خالی کرد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

تایید 14 مورد بیماری هاری 
در حیوانات حیات وحش 

استان اصفهان
۱۴ مــورد بیماری هــاری در حیوانات حیات 
وحش در اســتان اصفهان تایید شده است.  
رییس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های 
دامی اداره کل دامپزشــکی اصفهــان با بیان 
اینکه در دام های اهلی فعلا موردی از بیماری 
هاری مشاهده نشده، گفت: این ۱۴ مورد در 
حیواناتی همچون گرگ و شغال و روبا و سگ 
ولگرد و گربه بوده است. وحید مقدس با اشاره 
به اینکه به نظر می آید که روند بیماری هاری 
در حیات وحــش احتمالا یــک حالت روبه 
افزایشی داشته باشد، افزود: بیماری هاری 
یک بیماری ویروسی و مشترک بین انسان 
و حیوان است؛ بیماری است که هیچ درمانی 
ندارد یعنی چه انسان و چه حیوان اگر به این 
بیماری مبتلا شد هیچ درمانی برایش نیست 
و سرنوشت مرگ خیلی ســخت و دردناکی 
هســت که انتظار آن را می کشــد. وی گفت: 
متداول ترین راه انتقال بیماری بیماری هاری 
گزیده شدن توســط یک حیوان هار است که 
سگ؛ گربه یا روبا و دیگر حیوانات اگر انسان 
یا حیوان دیگــری را گاز بگیرد ویروس عامل 
بیمــاری را از طریق بزاقــش منتقل می کند 
به بدن حیوان یا انســانی که مورد گزش قرار 

گرفته است.
 مقدس ادامه داد: بیماری هاری دو شــکل 
کلی دارد؛ یکی خشــمگین که متداول ترین 
شکل بیماری است به عبارت ساده تر حیوانی 
که خیلی آرام بوده حالت وحشی و تهاجمی 
به خــودش می گیــرد مثــلا روبا از انســان 
فراری اســت، اما روباه هــار دقیقا برعکس 
اســت به انســان حمله می کند که این یک 
مثــال از تغییر وضعیت اســت. رییس اداره 
بهداشت و مدیریت بیماری های دامی اداره 
کل دامپزشکی اصفهان در خصوص شکل دوم 
بیماری هاری هم گفت: یک درصد کمی هم 
برعکس هست یعنی حیوانی که خیلی شرور 
و خشن بوده خیلی آرام و گوشه گیر می شود. 
اما نهایتا هر دو شکل این ها منجر به فلجی و 

مرگ خیلی دردناک خواهد شد. 

فرماندار اصفهان گفت: تاکنون صلاحیت ۴۰۰ داوطلب دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی از سوی هیئت اجرایی حوزه انتخابیه اصفهان بررسی شده 
است. به گزارش ایرنا؛ به نقل از فرمانداری اصفهان، محمدعلی احمدی در جلسه هیئت اجرایی دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه این 
شهرستان افزود: هیئت اجرایی متشکل از معتمدان محلی در حال بررسی صلاحیت داوطلبان دیگر است و نتایج بررسی ها در روزهای آتی مشخص می شود. فرماندار 
اصفهان اضافه کرد: تعدادی از این داوطلبان احراز صلاحیت شده و بقیه به دلیل بارگذاری نکردن کامل مدارک شان هنگام ثبت نام، احراز صلاحیت نشده اند. به گفته وی، 
این داوطلبان می توانند دلیل احراز صلاحیت نشدن خود را جویا شوند و اعتراض  خود را به هیئت نظارت اعلام کنند. احمدی افزود: هیئت اجرایی تا ۱۸ آبان جاری نتایج 
بررسی خود را در باره داوطلبانی که صلاحیت شان احراز یا تایید نشده است، اعلام خواهد کرد. وی خاطرنشان کرد: داوطلبان احراز یا تایید صلاحیت شده از طریق کد 
رهگیری می توانند نتایج بررسی صلاحیت را پیگیری کنند. به گزارش ایرنا؛ در مجموع پس از پایان فرآیندهای قانونی، ۷۲۵ داوطلب برای شرکت در انتخابات دوازدهمین 

دوره مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه اصفهان نام نویسی و پنج نفر از آنها با مراجعه به فرمانداری، انصراف خود را اعلام کردند.

صلاحیت 400 داوطلب انتخابات مجلس توسط هیئت اجرایی اصفهان بررسی شد



هادی چوپان، پس از قهرمانی در مســترالمپیا ۲۰۲۳ بار دیگر رقبایــش را به یک چالش دعوت کرد. مســتر المپیا ۲۰۲۳ به طور کلی یکــی از پربحث ترین و 
جنجالی ترین ادوار اخیر این رویداد بزرگ بدنسازی بوده است. درک لانسفورد در شرایطی به قهرمانی در دســته اوپن رسید که بسیاری بر این عقیده بودند که 

هادی چوپان بدنساز شایسته تری بوده و لیاقت قهرمانی را داشته است. 
پس از قهرمانی درک لانسفورد اتفاقات و حواشی رخ داده ری استیج باعث شد که فضای خاصی در فضای مجازی به خصوص طرفداران هادی چوپان رخ دهد. 
گرگ ایرانی در روزهای اخیر با دلجویی از لانسفورد سعی کرد که فضا را کمی آرام کند اما متنی که در صفحه شــخصی اینستاگرمش منتشر کرده نشان دهنده 
جنجالی دوباره در فضای مجازی است. هادی چوپان در اینستاگرامش نوشت:»اتفاقات  را به عنوان خاطره نگه دارید و در دفترچه خاطرات بنویسید. این گرگ 

زخمی شد و سکوت کرد، فقط منتظر برگشتن باش، به زودی می بینمت…«

هادی چوپان: این گرگ زخمی شد و سکوت کرد
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خبر بد برای پپ: مصدومیت جدی ستاره سیتی 
جان اســتونز، مدافع منچسترســیتی، با مصدومیتی جدی مواجه شــده و برای مدتی قادر به 
همراهی این تیم نخواهد بود.به گزارش »ورزش ســه«، منچسترســیتی در اولین دیدار از دور 
برگشت مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان در ورزشگاه اتحاد میزبان یانگ بویز بود و با سه 
گل برابر این تیم به پیروزی رسید.اســتونز از ابتدا در ترکیب این تیم قرار داشت، اما بین دو نیمه 
تعویض شد و جایش را به ناتان آکه داد تا هواداران ســیتی را نگران وضعیتش کرده باشد و این 
نگرانی بی دلیل نبود. پپ گواردیولا پس از پایان این بازی تایید کرد که او به شکل جدی مصدوم 
شده است.این مصدومیت در حالی رخ داده که این بازیکن در فصل جدید تنها چهار بازی در لیگ 
برتر انجام داده و بازی شب گذشته مقابل یانگ بویز اولین حضورش در لیگ قهرمانان ۲۰۲۳-۲4 

بود که با این مشکل جدی و تکرار مصدومیت او همراه شد.

ستاره فرانسوی تایید کرد: »لیائو« در حد امباپه است
تئو هرناندز، ستاره فرانســوی میلان، معتقد اســت که رافائل لیائو مانند کیلیان امباپه و بازیکنی 
درخشان و بزرگ است.به گزارش»ورزش سه«، میلان در اولین دیدار از مرحله برگشت رقابت های 
گروهی لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه سن سیرو میزبان پاری سن ژرمن بود و موفق شد با نتیجه 
1-۲ برابر این تیم به پیروزی برسد.شاگردان استفانو پیولی پس از کسب چند نتیجه ضعیف مانند 
دو شکست پیاپی خانگی برابر یوونتوس و اودینزه تحت فشار زیادی قرار داشتند و حتی هواداران 
این تیم آنها را هو کرده بودند، اما شــرایط در اروپا برای این تیم کاملا متفاوت پیش رفت.هرناندز 
پس از پایان این دیدار و کسب این سه امتیاز ارزشــمند به مدیاست گفت: »این شبی باورنکردنی 
بود. بازی بسیار سختی داشتیم و می دانستیم که پی اس جی تیم بسیار خوبی است، اما به سختی 
تلاش کردیم و به همین دلیل توانستیم این پیروزی را به دست آوریم. ما لحظات سختی را در این 
بازی سپری کردیم. به نظر من این موضوع طبیعی است که هواداران وقتی این تیم به مشکل جدی 
می خورد ناراحت و عصبانی شوند و ما را هو کنند. حالا دوباره آنها را کنارمان داریم و باید سعی کنیم 
که این روند را برای دیدارهای بعدی هم حفظ کنیم.«او با اشــاره به اهدای جایزه بهترین بازیکن 
زمین به لیائو از ســوی یوفا اضافه کرد: »رافائل بازیکنی فوق العاده و درست مثل امباپه است. ما 
می دانستیم که پی اس جی بسیار حمله خواهد کرد. حالا باید همچنان به خوبی کار کنیم و به آنچه 

مردم می گویند توجه نکنیم. باید همچنان متحد بمانیم.«

کودتای »کریم بنزما« در عربستان
باشگاه الاتحاد عربستان  از پایان همکاری با نونو سانتو پس از یک سال و نیم خبر داد. الاتحاد در 
فصل گذشته لیگ عربستان با هدایت سانتو به مقام قهرمانی دست یافت. به دنبال نتایج ضعیف 

الاتحاد در فصل جاری این رقابت ها روابط بین سانتو، هواداران و رسانه ها کمی متشنج شد.
بر اســاس گزارش روزنامه الریاضیه عربســتان؛ چند روز قبل در بازی الاتحاد برابر نیروی هوایی 
عراق در چارچوب هفته چهارم لیگ قهرمانان آســیا در اربیل دوباره در رختکن این تیم میان کریم 
 بنزما، مهاجم فرانسوی با نونو سانتو درگیری لفظی و اختلاف ایجاد شد.سرمربی الاتحاد با انتقاد

  شــدید از کریم بنزما خطاب به او گفت: تو بازیکن بزرگی هســتی اما به نظر می رســد در فشــار 
 آوردن به حریف تنبلی می کنی. بنزما پاســخ داد: فقط با من حرف نزن، با همه بازیکنان صحبت

  کن. این پاســخ مهاجم فرانســوی ســرمربی را خشــمگین کــرد و بــا عصبانیت پاســخ داد: 
 شــما رهبر تیم، الگوی بازیکنان و مهم ترین بازیکن الاتحاد هســتید. شــما باید ابتکار عمل را به

 دست بگیرید و الگوی همه بازیکنان باشید.الریاضیه تأکید کرد نونو سانتو همچنان با رد توجیهات 
ستاره فرانسوی با تندی با او صحبت کرد. بنزما دو هفته قبل از این اتفاق به مدیران باشگاه اطمینان 
داده بود که ادامه کار نونو سانتو اهداف بزرگ الاتحاد را برآورده نمی کند و حضور او مانع از پیشرفت 

تیم شده است.

فعلا همه چیز دست خودمان است!

 پرسپولیس و سپاهان: عجله کنید و امتیاز بگیرید!
پرسپولیس و سپاهان، دو نماینده آســیایی ایران شرایط خوبی برای 

صعود و حتی صدرنشینی در مرحله گروهی آسیا را دارند.
به گزارش»ورزش سه«، دور چهارم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
نیز با انجام بازی النصر و الدحیل پایان یافت تا وضعیت پنج گروه منطقه 
غرب آسیا مشخص شود؛ رقابت هایی که علاوه بر پنج تیم صدرنشین 
در گروه A تا E، ســه تیم دوم برتر هم می توانند به مرحله یک هشتم 
نهایی این رقابت ها برسند و به همین دلیل پرسپولیس و سپاهان ایران 

شانس بالایی برای صعود و حتی قرار گرفتن در رتبه اول را دارند.
A گروه

در گروه نخست مســابقات العین امارات با کســب 1۲ امتیاز در چهار 
بازی اتفاقی درخشان را رقم زد تا از همین حالا اولین نماینده حاضر در 
مرحله حذفی نام بگیرد. این موضوع در شرایطی رقم خورد که پاختاکور 
ازبکســتان و آخال ترکمنســتان اکنون هر دو 4 امتیاز دارند و حضور 
الفیحاء عربستان با سه امتیاز موجب شده تا شاهد کورسی سه اسبه 
برای صعود باشیم. البته شرایط امتیازی این سه تیم عاملی است که 
منجر می شود، آنها را موظف به کسب تمام امتیازهای باقی مانده کند که 

با توجه به فرم این روزهای العین دور از منطق باشد. 
B گروه

در زمان قرعه کشی مسابقات قطعا بســیاری از هواداران فوتبال آسیا، 
السد را به عنوان تیم نخست این گروه کنار گذاشتند ولی واقعیت این 
است که تا دور چهارم این شــارجه امارات، تیمی که از پلی آف به آسیا 
صعود کرده بود که توانست با کســب ۸ امتیاز صدر را در اختیار بگیرد و 
پشت سر خودش نسف قارشــی را با ۷ امتیاز مشاهده کند. السد قطر 
هم که خارج از خانه جز شکســت نتیجه دیگری نداشته با چهار امتیاز 
و یک امتیاز بیشــتر از الفیصلی، رتبه سوم گروه B را به خود اختصاص 

داده است.
C گروه

شــاگردان ژوزه مورایس با برتــری رویایی خود در ایــن هفته مقابل 
آلمالیق ازبکستان، ۷ امتیازی شــدند و با تفاضل ۸+ در جایگاه دوم 
جدول قرار گرفتند و ازبک ها هم بدون امتیاز با تفاضل 15- قعرنشین 
گروه باقی ماندند. الاتحاد عربســتان هم که در اتفاقی عجیب با ۲ گل 
برابر نیروی هوایی عراق مغلوب شــد، همچنان با 9 امتیاز صدرنشین 
گروه باقی مانده و حالا دو تیم ســپاهان ایران و نیروی هوایی عراق با 
۷ امتیاز در ذهن رویای صدرنشینی را می پرورانند که تفاضل گل بالای 
طلایی پوشان می تواند در ۲ بازی باقی مانده به کمک تیم مورایس بیاید. 
سپاهان در هفته پنجم رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا، 

ششم آذرماه میزبان نیروی هوایی عراق است و الاتحاد عربستان هم 
در ازبکستان باید به مصاف آلمالیق برود.

D گروه
نساجی با شکست در مسابقه با نوبهار، در جدول گروه چهارم، ۳ امتیازی 
باقی ماند و با توجه به برد دو گله الهلال عربستان در بازی همزمان مقابل 
مومبای سیتی هند و 1۰ امتیازی شدن این تیم در کنار نوبهار ازبکستان، 
شانس صعود تیم نســاجی به مرحله حذفی به صفر رسید و شاگردان 
مهدی رحمتــی وداع زودهنگامی با رقابت های لیگ قهرمانان آســیا 
داشتند و دو بازی پایانی آن ها در مرحله گروهی تشریفاتی خواهد بود. 
نوبهار هم با کسب دومین برد پیاپی برابر نماینده ایران، 1۰ امتیازی شد و 
حالا آن ها باید با الهلال در ۲ هفته پایانی رقابت ها در مسیر صدرنشینی 
و یا رسیدن به عنوان برترین تیم دوم در میان 5 گروه منطقه غرب آسیا 

رقابت کنند.
E گروه

تســاوی پرســپولیس در زمین اســتقلال تاجیکســتان اگــر چه با 
برداشــت های منفــی زیــادی همراه شــد، امــا شکســت الدحیل 
در مقابــل النصر و نتایــج دیگر گروه ها کمک شــایانی به شــاگردان 
یحیی گل محمدی کــرد و هنوز جــای امید بــرای صعــود آنها باقی 

 اســت. پرســپولیس با این تســاوی، ۷ امتیــازی شــد و در جایگاه 
 دوم گــروه پنجــم رقابت ها باقــی ماند و حــالا آن ها برای رســیدن 
 به مرحلــه حذفی بایــد بتوانند حداکثــر امتیــاز را از ۲ بــازی آینده 
 به دســت آورند. اســتقلال تاجیکســتان هــم دومین امتیــاز خود 
 در فصل جدیــد لیگ قهرمانــان آســیا را به دســت آورد. در این بین
 الدحیل که مغلوب النصر شد، اکنون تنها یک امتیاز دارد و حتی اگر در 
دو بازی پیش رو حداکثر امتیازها را به دســت آورد نیاز به یک شگفتی 
بزرگ دارد تا راهی مرحله بعد شــود.ا کنون با مرور بر وضعیت این پنج 
گروه باید نوشت که در شرایط فعلی با حذف شدن نساجی از مسابقات، 
دو نماینده ایران مسیر متفاوتی را برای صعود دارند. سپاهان می تواند 
از وضعیت آشفته الاتحاد اســتفاده کند تا حتی صدرنشین شود، ولی 
در این باید حواســش به نیروی هوایی عراق نیز باشــد تا به مانند دور 
رفت غافلگیر نشود.پرسپولیس اما شــرایطش متفاوت است. النصر 
عربستان راه زیادی را برای صعود به عنوان تیم اول گروه طی کرده و از 
طرفی استقلال تاجیکستان و الدحیل نمی توانند خود را به پرسپولیس 
نزدیک کنند تا پرســپولیس از دوم شــدنش مطمئن باشد، اما حفظ 
تفاضل گل در جدال با النصر و الدحیل بایستی در دستور کار شاگردان 

یحیی قرار گیرد.

اظهار نظر روز

دربی حساس هفته دهم با یک طلسم سه ساله!
دربی کرمان در شرایطی روز جمعه برگزار می شــود که مس رفسنجان هرگز در این مسابقه پیروز نشده 
است.به گزارش»ورزش سه«، در یکی از بازی های حساس هفته دهم لیگ برتر گل گهر سیرجان و مس 
رفسنجان به میزبانی آبی پوشــان به مصاف یکدیگر رفتند. این بازی که به دربی استان کرمان موسوم 
است، در شرایطی برگزار می  شود که دو تیم در تاریخ لیگ برتر 6 بار رودرروی هم قرار گرفته اند و روز جمعه 
در سیرجان هفتمین مصاف لیگ برتری شان را انجام می دهند.اگرچه مس رفسنجان و گل گهر در دوران 
حضور در لیگ یک بارها با هم روبه رو شدند و بازی های دو تیم با نتایج مختلف خاتمه یافت، اما در طول 
سه فصل گذشته که هردو در لیگ برتر حضور داشتند، یک طلسم عجیب برای نارنجی پوشان باقی مانده 
است.در مجموع 6 تقابل قبلی مس رفسنجان و گل گهر سیرجان 4 بار بازی های آنها با تساوی خاتمه یافته 
و دو بازی دیگر با برتری گل گهر همراه بوده است. پیروز نشدن مس رفسنجان در این مسابقات یک طلسم 
عجیب برای نارنجی پوشان محسوب می شود. دربی کرمان در لیگ بیست و سوم البته با شرایط متفاوتی 
روی نیمکت دو تیم برگزار می شود؛ برخلاف فصول گذشته خبری از حضور محمد ربیعی و امیر قلعه نویی 
روی دو تیم مس و گل گهر نیست و حالا ساکت الهامی و مارینوس اوزونیدوس تیم های متفاوتی را روز 

جمعه به میدان خواهند فرستاد.

بحران به مزرعه نکونام رسید؛
استقلال به کسر امتیاز نزدیک شد!

در صورت ارجاع پرونده تیم استقلال به کمیته انضباطی احتمال کسر امتیاز از این تیم توسط رکن قضایی 
فدراسیون فوتبال وجود دارد. کارگروه نظارت بر قراردادهای ســازمان لیگ نسبت به قرارداد منعقده از 
سوی باشگاه استقلال با بلانکو، یامگا، خالدآبادی و هاشمی نسب ایراداتی گرفته است و به این باشگاه 
فرصت داده تا چهارشنبه به این ابهامات پاسخ دهد. در غیر این صورت پرونده برای بررسی نهایی به کمیته 
انضباطی ارسال می شــود.در صورتی که پرونده به کمیته انضباطی برود احتمال کسر امتیاز از استقلال 
وجود دارد. استقلال مدعی شده است که از سقف قرارداد عبور نکرده است. کسر امتیاز تنها به دلیل عبور 
از سقف قرارداد نیســت. بطوریکه از تیم پرســپولیس به خاطر بر عهده گرفتن مالیات گولسیانی کسر 
شد.باشگاه استقلال منتظر است بازیکنان باقی مانده هم قرارداد خود را کسر کنند تا بتواند قرارداد مهدی 
هاشمی نسب و سعید مهری را اصلاح کند. به نظر از سوی کارگروه نظارت بر قراردادها قرارداد بلانکو و خالد 
آبادی هم دارای ایراد است. در صورتی که باشگاه استقلال تا روز چهارشنبه توضیحات قانع کننده ای را در 
اختیار این کارگروه قرار دهد کسر امتیاز از تیم آبی منتفی می شود.گفته می شود یکی دو تیم دیگر هم 
بعد از بررسی های صورت گرفته از سوی کارگروه نظارت بر قراردادها دارای اشکالاتی در قراردادها هستند.  

پس از 49 روز دوری از میادین؛ چه کسی اجازه بازی امیری را 
صادر کرد؟

از جمله اتفاقات غافلگیر کننده بازی پرســپولیس مقابل استقلال تاجیکستان حضور وحید امیری در 
ترکیب این تیم بود.بازیکنی که از شهریور ماه مشغول انجام تمرینات فیزیوتراپی و پزشکی بود پس از 
یک دوره طولانی مصدومیت )از تاریخ ۲۸ شهریور و دیدار با النصر( از حدود 1۰ روز پیش به تمرینات سبک 
کنار تیم پرسپولیس مشغول شد.شرایط امیری به گونه ای بود که همچنان کادر فنی این تیم اطمینان 
خاطری برای همراه کردن او جهت رویارویی مقابل استقلال تاجیکستان نداشتند؛ اما آزمایش ام آر آی 
و عکسبرداری از ناحیه آسیب دیده همسترینگ این امید را در دل گل محمدی ایجاد کرد که وحید امیری 
توانایی همراهی پرسپولیس را دارد.در همین خصوص برخی از کارشناسان فوتبالی هشدار داده بودند 
که امیری به لحاظ بدنی آماده نیست و شاید بهتر باشد برای مدتی به انجام تمرینات بدنسازی مشغول 
شده و سپس به میادین برگردد!اما اینکه چه کسی تایید کرد که وحید امیری می تواند مقابل استقلال 
تاجیکستان به میدان برود مشخص نیست اما بدون شک در هر تیمی تصمیم گیرنده نهایی تنها یک نفر 

و آن هم سرمربی تیم است.

مستطیل سبز

کارشناس فوتبال کشور:
سپاهان برای ایران در آسیا 

پرچم داری کرد
کارشــناس فوتبال کشورمان گفت: سپاهان 
شب های گذشته بازی ایرانی را به آسیا دیکته 
کرد و تمام تصمیمات مورایس در این بازی 
بجا و درســت بود، همچنین تکنیک پِرِس 
توسط همه بازیکنان انجام می شد.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، محمد یــاوری در گفت وگو با 
ایمنا، درباره پیروزی سپاهان مقابل آلمالیق 
اظهار کرد: فکر می کنم سپاهان توان واقعی 
خــود را نشــان داد، اما این ســوال مطرح 
می شود که چرا طلایی پوشان همیشه بازی 
خود را اینگونه ارائه نمی دهند؟ پاســخ این 
ســوال چیزی جز ایجاد حواشــی برای تیم 
مورایس نیســت، محرومیــت ، مخالفت و 
سایر موارد ســبب می شود عملکرد سپاهان 

سینوسی باشد.
وی افــزود: تیم مورایس خطرناک اســت 
اما باید دید اگر رقبا کناره های تیم ســپاهان 
را ببندنــد، آن هــا چــه راهــکاری خواهند 
داشــت، به طور کلی ســپاهان شب گذشته 
بازی ایرانی را به آســیا دیکته کــرد و تمام 
تصمیمات مورایس در این بازی بجا و درست 
بود، همچنیــن تکنیک پرس توســط همه 
بازیکنان انجام می شــد و نباید از هنرنمایی 
بازیکنانی همچون محمدجواد حســین نژاد 

نیز چشم پوشی کرد.
یــاوری پیرامــون عملکــرد سینوســی 
طلایی پوشــان تصریح کــرد: در همه تیم ها 
فراز و نشــیب وجود دارد، اما نباید بیش از 
اندازه باشد، تصمیم گیری های مورایس در 
دیدار با ملوان بســیار تاثیرگذار بــود و نباید 
منکــر به هم ریختگــی خط دفاع ســپاهان 
مقابل شاگردان تارتار شد، پیشنهاد من این 
است که سرمربی طلایی پوشــان به ترکیب 
خط دفاعی خود دست نزند؛ چراکه در تمام 
تیم های معتبر مدافعان وسط ثابت هستند 
و زوج پویول و پیکه می توانــد نمونه بارز آن 
باشد، توصیه فنی من این است مورایس تا 
حد امکان تغییری در ترکیب مدافعان وسط 

خود ایجاد نکند.

فوتبال جهان

عکس خبر

 خوشحالی گل عجیب 
هفته قبل از درگیری

عــارف حاجی عیــدی، هافبــک 
آلومینیوم پس از گل تیمش مقابل 
ذوب خوشحالی گل عجیبی داشت.

 سرپرست فدراسیون دوومیدانی گفت: به دنبال 
برگزاری یک میزبانی خوب در مســابقات داخل 
سالن قهرمانی آســیا هستیم و برنامه ریزی ها در 

مسیر این کار انجام می شود.
افشــین داوری در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی 
خبرگزاری تســنیم، درباره شــرایط فدراســیون 
دوومیدانــی و ورزشــکاران ایــن رشــته پس از 
بازی های آســیایی هانگژو اظهار داشــت: دوره 

استراحت ورزشکاران رو به پایان است. 
بر همین اســاس کمیته فنــی برنامه ریزی فنی 
را انجــام داده و همچنیــن برنامه ریــزی بــرای 
رقابت های داخلی و بین المللی از جمله مسابقات 

داخل سالن قهرمانی آسیا در حال انجام است. 
برای میزبانی مســابقات داخل ســالن، نماینده 

کنفدراسیون آســیا به ایران آمد تا تغییرات مورد 
نظر این نهــاد بین المللــی انجام می شــود و ما 
نیز گــزارش هفتگی خــود را درخصــوص روند 
اجرای کارها به آنها ارســال می کنیم. سرپرســت 
فدراســیون دوومیدانی درباره شرایط مالی برای 
این میزبانی گفت: پس از تغییرات در رأس وزارت 
ورزش، شرایط را به صورت جدی تری جلو بردیم 
و خوشــبختانه نگاه مثبتی نیز در حوزه پشتیبانی 
و برنامه ریزی از ســوی کیومرث هاشــمی وجود 
دارد. در همین باره اعتبــارات خوبی در نظر گرفته 

شده است. 
البته نیاز به ورود اسپانسرها و بخش خصوص نیز 
داریم که این کار در حال انجام است. همه تلاش 
و برنامه ریزی ما برای آن است که میزبانی خوبی 

داشــته باشــیم. اگر تاریخ تغییر نکند، مسابقات 
داخل ســالن قهرمانی آســیا 4 تا ۸ اســفند ماه 

برگزار می شود.
وی دربــاره پایــان دوره 6 ماهه سرپرســتی در 
فدراســیون گفت: نه دوره 6 ماهه، نه عرف است و 

نه در قانون آمده است. 
من در فدراســیون های والیبال و حتی ناشنوایان 
هم بیش از یک سال سرپرست بودم و از این بابت 
مشکلی نیست. البته ما تابع وزارت ورزش هستیم 

و هر تصمیمی که بگیرند، تبعیت خواهیم کرد.

 سرپرست فدراسیون دوومیدانی:

۶ ماه سرپرستی نه عرف است، نه در قانون آمده
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معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان می گوید با راه اندازی کمیته سیما و منظر برای بررسی نمای ساختمان ها، در حال حاضر دغدغه نما را در شهروندان به وجود آوردیم؛

انعکاسهویتشهردرنمایساختمانها
نمای ســاختمان ها با توجه به جنبه بصری آن، تاثیر زیادی در ابعاد شــهر خواهد 
داشــت، بنابراین توجه به آن، در واقع توجه به هویت شهر است؛ بررسی ها نشان 
می دهد که نمای ساختمان های شهر اصفهان وضعیت منطبقی با بافت این شهر 
دارد که نتیجه فعالیت هایی همچون تشــکیل کمیته ســیما و منظــر در معاونت 
شهرسازی و معماری اســت.به گزارش خبرنگار ایمنا، سیما و منظر شهرها و آنچه 
به عنوان جنبه های کالبدی به دید شــهروندان می آید، هویت شهر را در ذهن آن ها 
رقم می زند؛ نوآوری در طراحی و معماری ســاختمان ها مفید اســت، اما باید با 
ساختمان های اطراف هماهنگ باشد و از سبک و سیاق اصولی پیروی کند؛ این در 
حالی است که با گذر از معماری سنتی حاکم در شهرها، امروزه دسترسی به مصالح 
گوناگون برای ساخت وســاز، همچنین پیرایش گونه های معماری ساخته شده، 
ناگزیر جلوه های بصری ناهماهنگی را خلق کرده اند که با افزایش ساخت وسازها در 
حال پیشروی است.طبق نظرات کارشناسان، نمای ساختمان ها تاثیرات روانی نیز 
دارد که هم با فضای عمومی همبستگی دارد و هم می تواند فضای داخلی ساختمان 
را نشان دهد؛ از این رو به جرأت می توان گفت که نمای ساختمانی عنصری است 
که به طور کلی شخصیت بنا را بیان می کند.اهمیت نمای ساختمان ها، زمانی آشکار 
می شود که متعلق به هویت شهر و هماهنگ با آن باشد و در نتیجه می تواند به راحتی 
با همه شــهروندان و مردمی که به عنوان گردشگر از شــهر بازدید می کنند، ارتباط 
برقرار کند؛ بنابراین واضح است که وقتی قرار باشد در شهر توسعه ای اتفاق بیفتد، 
باید با احترام به سبک معماری و ســاختمان های قدیمی و فرهنگ ساخت وساز 
قدیم، ساخت وسازهای جدید شکل بگیرد که این موضوع تا حد زیادی در معماری 
ساختمان های اصفهان رعایت شده است.معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
اصفهان با راه اندازی واحد سیما و منظر و تدوین رویکردهای نظارتی سعی دارد تا از 
شکل گیری نماهای مخالف هویت و سیما و منظر شهر اصفهان جلوگیری کند؛ علاوه 
بر آن فرهنگ سازی اجرای نماهای منطبق بر معماری ایرانی-اسلامی می تواند در 
راستای مدیریت و کنترل نمای ســاختمان های نصف جهان مورد توجه قرار گیرد.

مطابق قانون سیما و منظر شهری، بیش از ۷۰ درصد قالب نمای ساختمان ها در شهر 
اصفهان باید از آجر و سایر آن از سنگ یا مصالح ترکیبی باشد، زیرا اصفهان شهری 

صاحب سبک بوده و ساختمان های قبلی مبتنی بر آجر است. 

دغدغه نما را در شهروندان به وجود آوردیم
وحید مهدویــان، معــاون شهرســازی و معماری شــهردار اصفهــان در رابطه با 
فعالیت های انجام شــده برای مدیریت نمای ساختمان ها و کنترل سیما و منظر 
شهر می گوید: سال ۱۳۸۹ ضابطه اجرای نمای ساختمان استفاده از ۷۰ درصد آجر 
بود که کمیته ســیما و منظر راه اندازی و ضوابطی بر اساس جلسات برگزار شده با 
سازمان نظام مهندسی و انجمن شهرسازان پس از شش ماه در نظر گرفته شد.وی 
می افزاید: در گام نخست مصوبه شورای اسلامی شهر در رابطه با کمیته سیما و منظر 

دریافت شد و پس از آن نیز سال ۱۳۹۰، در ضوابط طرح تفصیلی فصلی تحت ضوابط 
عنوان سیما و منظر در نظر گرفته شد.معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان با 
بیان اینکه با راه اندازی کمیته سیما و منظر برای بررسی نمای ساختمان ها، در حال 
حاضر دغدغه نما را در شــهروندان به وجود آوردیم و آن ها نیز اهمیت این موضوع 
را پذیرفتند، خاطرنشــان می کند: در حال حاضر این کمیته فعال است، در حالی 
که نظیر آن در کمتر شهری وجود دارد.در صورت پیروی نکردن مالک برای اجرای 
نما، از قوه قهریه یعنی کمیسیون ماده ۱۰۰ استفاده می کنیم.مهدویان با بیان اینکه 
کمیته سیما و منظر هر هفته تشکیل و در آن نمای ساختمان ها بررسی می شود، 
تاکید می کند: در صورت پیروی نکــردن مالک برای اجرای نما، از قوه قهریه یعنی 
کمیســیون ماده ۱۰۰ اســتفاده می کنیم؛ در حال حاضر چندیــن رای تخریب نما 
داریم و نشان می دهد که به نوعی این فرهنگ را در نصف جهان به وجود آورده ایم.

وی اضافه می کند: بیش از ۱۰ سال قبل، عملیات احداث ساختمانی نبش خیابان 
هشت بهشت برای کاربری تالار شــهرداری و شورای اسلامی شــهر آغاز شد، اما 
به دلیل قرارگیری در محدوده بافت تاریخی و ارتفاع، مورد انتقاد ســازمان میراث 
فرهنگی قرار گرفت و طبق مصوبه کمیســیون ماده ۵ ارتفاع آن تعدیل شد و حتی 
نقشه آن نیز به تصویب این کمیسیون رسید.معاون شهرسازی و معماری شهردار 
اصفهان تاکید می کند: با توجه به تغییر مدیریت شــهری، شهرداری وقت عزمی 

برای تکمیل این ساختمان نداشــت، بنابراین رها شــد؛ در دوره ششم مدیریت 
شــهری اصفهان موضوع تکمیل این پروژه مطرح شــد، اما واقعیت این است که 
نقشه مصوب، آنچنان متناســب با ساختمان شهرداری و شــورای اسلامی شهر 
نیســت.وی با بیان اینکه به تمرکززدایی از مرکز شهر اعتقاد داریم، اضافه می کند: 
به جای هزینه برای احداث ســاختمان با کاربری تالار شهرداری و شورای اسلامی 
شهر در مرکز شهر، این محل را برای احداث هتل به سرمایه گذار بخش خصوصی 
واگذار کردیم تا ساختمانی متناسب با نیاز در این محل احداث شود و تالار شورا و 
شهرداری در ساختمان دیگری قرار گیرد.مهدویان ادامه می دهد: یکی از جلوه های 
شهر سیما و منظر و نمای ساختمان ها است که تاثیر بسزایی در چهره شهر اصفهان 
دارد، در این راستا همایش ها و اجلاس های متعددی برگزار شده که جنبه علمی و 

تخصصی داشته است. 

تخریب نمای ساختمان ها می تواند آسیب بسیار جدی به شهروندان وارد کند
عبدالرسول جان نثاری، مشاور کمیســیون عمران، شهرسازی و معماری شورای 
اســلامی شــهر اصفهان می گوید: در جلســه اخیر کارگروه این کمیسیون بحث 
ضعف های سازه ای موجود در نماهای ساختمانی موجود در سطح شهر مورد نقد 
و بررسی قرار گرفت.وی می افزاید: در این جلســه که با حضور نمایندگان معاونت 

معماری و شهرســازی شــهرداری اصفهان، نمایندگان ســازمان نظام مهندسی 
ساختمان و اعضای کارگروه برگزار شد، فرایندهای موجود در کمیته سیما و منظر 
شهرداری بررسی و مرور شد.مشــاور کمیسیون عمران، شهرســازی و معماری 
شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان می کند: زلزله های سال های اخیر نشان 
داده است، هرچند که سازه ها عملکرد به نسبت خوبی هنگام زلزله دارد، اما نمای 
ســاختمان ها، مقاومت و اســتحکام لازم را هنگام زلزله ندارد و شاهد تخریب آن 
خواهیم بود.وی اضافه می کند: چند ســال قبل زلزله ســرپل ذهاب نشان داد که 
تخریب نمای ساختمان ها می تواند آسیب بســیار جدی به شهروندان وارد کند و 
قابلیت بهره برداری از پروژه ها را به حداقل برساند؛ همچنین شاهد این اتفاق بودیم 
که در عین حال که قسمت سازه و سفت کاری ساختمان ها به نسبت سالم بود، اما 
قسمت عمده ای از نازک کاری آن نابود شده است.جان نثاری تاکید می کند: پس 
از این زلزله توجه بیشتری به اجرای قسمت نمای ساختمان ها و جزییات معماری 
انجام شده و می توان گفت که تحول اساسی در اجرای میان قاب ها و وال پست ها 
اتفاق افتاده است، اما به رغم این تلاش ها، هنوز تا نقطه مطلوب فاصله زیادی داریم.

وی می گوید: آنچه که در حال حاضر در نمای ساختمان مورد توجه قرار گرفته است، 
به این صورت است که مهندسان محاسب بر اساس یک پیش فرض اولیه، بار ناشی 
از نما را در یک فایل محاسباتی اعمال می کنند که این بار حدود ۵۵۰ کیلوگرم بر متر 
است. مشاور کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر اصفهان 
با بیان اینکه بار ناشی از نما با در نظر گرفتن ضخامت لایه ملات ماسه سیمان برابر با 
سه سانتی متر و آجر چینی سه سانتی متر و سایز جزییات است، می افزاید: با توجه 
به تنوع فرم های نما و اســتفاده از نماهای حجمی و صفحه ای، در آجرچینی رایج 
در شهر اصفهان، ضخامت لایه آجرچینی از سه ســانتی متر بسیار بیشتر است و با 
توجه به خطاهای اجرایی در اجرای سقف ها و عقب و جلو بودن لبه سقف ها، شاهد 
استفاده از ملات ماسه سیمان با ضخامت خیلی بیشتر از سه سانتی متر هستیم.

وی تاکید می کند: با توجه به این مشکلات به طور قطع بار وارده بر سازه بیشتر از بار 
اولیه در نظر گرفته شده در سازه است که این امر می تواند ایمنی کل سازه محاسبه 
شــده را به خطر بیندازد.جان نثاری با بیان اینکه در جلســه اخیر کارگروه عمران، 
شهرسازی و معماری شورای اسلامی شــهر اصفهان بر دقیق سازی بارهای وارده 
و هماهنگی بیشتر بین مهندسان معمار و محاسب پروژه ها تاکید و پیشنهاد شد 
این موضوع از طریق واحد آموزش سازمان نظام مهندسی، در قالب های مختلف 
اطلاع رسانی شود؛ اضافه می کند: یکی دیگر از مشکلات موجود، محاسبه نشدن 
سازه مورد نیاز برای تحمل وزن نمای ســاختمان و تعبیه نشدن اتصال صحیح و 
دقیق نمای ساختمان به ســازه اصلی است که مشــاهده می شود قسمت نمای 
ساختمان که دارای وزن قابل توجهی است، با دیتایل های غیراصولی و غیرعلمی 
به سازه اصلی متصل می شود، بنابراین با یک زلزله کوچک شاهد فروریزش نمای 

ساختمان خواهیم بود.

 دبیر ستاد شهر هوشمند شــهرداری اصفهان گفت: 
تلاش کرده ایم تا امکان خرید بلیت تک سفره برای 
مترو و اتوبوس و شارژ برخط کارت شهروندی را در 
نسخه به رورسانی شده اپلیکیشن اصرو قرار دهیم.

مهدی بهروزی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان 
اینکه اپلیکیشــن اصرو در همــه زمان ها خدماتی 
را به شــهروندان ارائــه می دهد، اظهار کــرد: برای 
خدمات رسانی بهتر باید زیرساخت های اپلیکیشن 
اصرو را افزایش دهیم تا در نتیجه شــاهد امکانات 

زیرساختی بیشتری باشیم.وی با بیان اینکه زمانی 
که حجم اســتفاده از اپلیکیشــن اصــرو افزایش 
پیدا می کنــد، ارائه خدمــات آن دچار مشــکلاتی 
می شــود، افزود: اختلال در نحوه خدمات رســانی 
اپلیکیشــن ها یک امر طبیعی است، همچنین این 
اختلال را در زمان های انتخاب رشته کنکور و ثبت نام 
خودرو شاهد هســتیم.دبیر ستاد شــهر هوشمند 
شــهرداری اصفهان گفت: زیرساخت های سیستم 
اپلیکیشن اصرو باید بر اساس نیاز و میزان استفاده 
شهروندان از این اپلیکیشن تقویت شود.وی ادامه 
داد: در به روزرســانی های اپلیکیشــن اصرو تلاش 
کرده ایم امــکان خرید بلیت تک ســفره برای مترو 
و اتوبــوس از طریق اصرو را فعــال کنیم، همچنین 

امکان شارژ برخط کارت شهروندی توسط اپلیکیشن 
اصرو در اولویت قرار دارد و این خدمات به نســخه 
به روزرسانی شده این اپلیکیشن اضافه خواهد شد. 
بهروزی اظهار امیدواری کرد: نسخه به روزرسانی شده 
اپلیکیشن اصرو، اواخر دی ماه سال جاری در اختیار 
شهروندان قرار گیرد.وی با بیان اینکه تهیه کنندگان 
اپلیکیشن »اصفهان من« در رابطه با موضوع تشویق 
شــهروندانی کــه از اتوبــوس و حمل ونقل عمومی 
استفاده می کنند، متمرکز شده اند، تاکید کرد: قرار 
است با توجه به میزان استفاده شهروندان از امکانات 
شهرداری، امتیازهایی به آن ها تعلق گیرد و متناسب 
با این امتیازها، تسهیلاتی در اختیار شهروندان قرار 

داده شود.

 دبیر ستاد شهر هوشمند شهرداری اصفهان:

زیرساخت های اپلیکیشن »اصرو« تقویت خواهد شد

اجرای طرح »گذر پاییز« ویژه شهروندان در منطقه 9 اصفهان
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: اجرای طرح گذر پاییز با همکاری سازمان پارک ها و فضای 
ســبز شــهرداری اصفهان در دو محور پیاده روی خیابان میرزاطاهر و بوســتان فرشتگان در حال 
انجام است.سیدســلمان قاضی عسگر 
در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا، اظهار کرد: 
این روزها ریزش برگ های پاییزی جلوه 
بسیار زیبایی به فضای شهری بخشیده 
و رنگین کمان رنگ ها در طبیعت زیبای 
پاییزی و مناظر سحرانگیزی را به نمایش 
گذاشته است.وی، ایجاد گذر برگ ریزان 
را موجــب زیبایی دوچنــدان فضاهای 
شهری و استفاده بیشتر شهروندان از این 
فضاها دانست و افزود: اجرای طرح گذر 
پاییز با همکاری سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان و شهرداری های مناطق پانزده گانه 
در حال اجراست.مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان تصریح کرد: به رغم تنش آبی در تابستان امسال، 
توجه ویژه به درختان موجب شد آسیبی متوجه این سرمایه های شهر نشود، زیرا اگر آسیب دیده 

بودند، به جای رنگارنگی، شاهد درختان خشک شده با برگ های مرده بودیم.
وی ادامه داد: هم زمان با خزان برگ های پاییزی، به منظور بهره مندی شهروندان از زیبایی های خاص 
فصل پاییز و ثبت لحظات شاد و به یادماندنی، این طرح در دو محور پیاده روی خیابان میرزاطاهر و 
بوستان فرشتگان در حال انجام است.قاضی عسگر با اشاره به استقبال شهروندان از گذر برگ ریزان 
پاییزی گفت: طرح برگ ریزان بر اساس برنامه ریزی انجام شده تا آخر پاییز در این دو محور باقی 

خواهد ماند و طی یک روز مشخص با حضور دوستداران طبیعت جمع آوری خواهد شد.

پرداخت ماهانه 120 میلیارد تومان یارانه برای اتوبوسرانی و 
متروی اصفهان

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان گفت: شهرداری اصفهان برای فعالیت و ارائه خدمات 
ناوگان اتوبوسرانی و مترو ماهانه بالغ بر ۱۲۰ میلیارد تومان یارانه پرداخت می کند.

حسین حق شناس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: شهرداری اصفهان روزانه بالغ بر ۵ میلیارد 
تومان و ماهانه بالغ بر ۱۲۰ میلیارد تومان برای فعالیت نــاوگان حمل ونقل همگانی یارانه پرداخت 
می کند.وی با اشاره به هزینه واقعی حمل ونقل همگانی در شهر اصفهان افزود: هر سفر با اتوبوس 
بالغ بر هشت هزار تومان و هر سفر با مترو بیش از ۲۰ هزار تومان هزینه برای شهرداری اصفهان در 
بر دارد، در حالی که شهروندان و مسافران به صورت میانگین برای یک سفر با اتوبوس تنها دو هزار 

تومان و برای یک سفر با مترو فقط ۳,۱۰۰ تومان پرداخت می کنند.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با اشاره به آلودگی هوای اصفهان تصریح کرد: تشویق 
شهروندان به استفاده از وسایل حمل ونقل عمومی برای انجام ســفرهای درون شهری و توسعه 
مدهای حمل ونقلی از سیاست ها و برنامه های حوزه معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
است.وی میزان سفرهای روزانه شــهروندان با مترو و اتوبوس را بیش از ۵۰۰ هزار سفر اعلام کرد و 
ادامه داد: خرید و نوسازی اتوبوس های شهری، پیگیری برای افزایش قطارهای شهری، افزایش 
و تکمیل رانندگان اتوبوس های شهری، همچنین احداث خطوط تندرو و مترو از سیاست های کلان 
شهرداری اصفهان در حوزه حمل ونقل و ترافیک است که در راستای ارتقای خدمات و بهبود وضعیت 
حمل ونقل همگانی در حال اجرا است.حق شناس خاطرنشــان کرد: مدیریت و بهره وری مطلوب 
کاهش سرفاصله زمانی، هماهنگی و توسعه شبکه در بستر حمل ونقل همگانی را از دیگر اقدامات 

این حوزه برشمرد.

خبر روزاخبار

جانمایی توقف گاه های 
ناوگان بار در 3 نقطه از 
ورودی های شهر اصفهان

 مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان 
گفت: ســازمان مدیریت حمل ونقــل بار این 
کلان شهر اقدام به جانمایی توقفگاه هایی در سه 
نقطه از ورودی  شهر با هدف جلوگیری از ورود 
ناوگان بار به حلقه های اصلی شهر و جلوگیری 
از ترافیک و انســداد مســیرها کرده است.به 
گزارش خبرنگار ایمنا، منصور شیشــه فروش 
در حاشیه جلســه و بازدید از سازمان مدیریت 
حمل ونقل بار شــهرداری اصفهان که با هدف 
اجرای طرح های پیشــگیری و کنترل انتشار 
آلودگی هوا در این حوزه تشکیل شد، اظهار کرد: 
در سطح این کلان شــهر حدود ۷۰ هزار خودرو 
حمل ونقل بار تردد می کند که این ســازمان بر 
اساس وظایف خود کنترل و نظارت ناوگان بار را 
از نظر بخش های ایمنی و رعایت استاندارهای 
مدیریتی به منظور پیشگیری از انتشار آلاینده ها 
با سه اکیپ فنی و نظارتی و اجرایی فعال خود 
برعهده دارد.وی در ادامه با اشــاره به اینکه در 
حوزه معاینه فنی نیــز اقدامات خوبی از جمله 
راه اندازی ۹ مرکز معاینه فنی برای خودروهای 
سبک و سنگین و موتورســیکلت انجام شده 
اســت، افزود: بر اســاس آمار از ابتدای سال 
جاری تاکنون بیش از ۷۷ هزار خودروی سبک، 
گواهی معاینه فنی خود را از این مراکز در شهر 
اصفهان دریافت کردند، همچنین ۲ هزار و ۴۰۰ 
دستگاه خودروی سنگین نیز موفق به دریافت 
گواهی معاینه فنی خود از این مراکز شــدند.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با 
اشاره به ظرفیت معاینه فنی ۱۵۰ هزار دستگاه 
موتورسیکلت در دو شیفت کاری در طول یک 
سال در شهر اصفهان تصریح کرد: تاکنون کمتر 
از ۱۰۰ دستگاه موتورسیکلت به مراکز معاینه فنی 
مراجعه کرده اند، اما این عدد بسیار ناچیز است.

وی ادامه داد: شهروندان باید به صورت دوره ای 
نســبت به انجام و دریافت گواهی معاینه فنی 
خودروی خود اقدام کنند؛ چراکه با توجه به 
آغاز فصل ســرما به طور قطع برخورد پلیس 
راهور با خودروهای دودزا و بدون معاینه فنی 

تشدید خواهد شد.

 مدیر منطقه یک شــهرداری اصفهان با بیان اینکه عملیات اجرایی حدود ۷۶ پروژه عمرانی طی ماه های پیش در این منطقه آغاز شده و در حال حاضر تمام 
آن ها فعال است، گفت: یکی از این پروژه ها، تعریض بزرگراه شهید خرازی اســت که حداقل ۲۵ درصد مسائل ترافیکی را در آن نقطه حل می کند.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، علی رضی زاده شامگاه _سه شنبه شــانزدهم آبان ماه_ در دیدار شهردار اصفهان با اهالی منطقه یک در مســجد المهدی )عج( در قالب دور 
دوم برنامه »مردم سلام« در این منطقه اظهار کرد: مسائلی که دوم خرداد ماه سال جاری در نخستین برنامه مردم سلام در این منطقه از سوی شهروندان 
مطرح شــد، بدون اســتثنا پیگیری و با افراد مربوطه تماس هایی برقرار کردیم.وی افزود: مهمترین درخواســت شهروندان در جلســه پیش از مدیریت 
 منطقه یک شهرداری اصفهان، بازگشــایی گلوگاه بازارچه درب کوشک بود که با سرعتی زیاد توسط سازمان نوســازی و بهسازی پس از سال ها گلوگاهی که

 در معبر ۷۰ متری حدفاصل درب کوشک و کوچه شهید کشاورز وجود داشت، آزادسازی شــد.مدیر منطقه یک شهرداری اصفهان گفت: در این منطقه بافت 
فرسوده زیادی وجود دارد، از این رو شهروندان را تشویق به ساخت وســاز می کنم، چراکه این اقدام می تواند به صورت اتوماتیک گلوگاهی که در منطقه وجود 

دارد را آزادسازی کند.

۷۶ پروژه عمرانی در منطقه یک اصفهان فعال است

سنا
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مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب کاشــان گفــت: منابع آب جزو ســرمایه ها و 
زیرســاخت های کلیدی کشورهاست که ارزش ملی و اســتراتژیک دارد و آسیب 
آنها موجب بروز بحران و آسیب جدی به مردم می شــود، در شرایط خشکسالی 
و تغییر اقلیم لازم اســت که به آب به عنوان یک امر ضروری در مدیریت کلان نگاه 
شود. محمدرضا اسدی، در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: پدافند غیرعامل مجموعه 
اقدام های غیرنظامی اســت که برای تحقق چهار هدف کاهش آســیب پذیری، 
افزایش پایداری ملی، اســتمرار خدمات اضطراری و تسهیل در مدیریت بحران و 
بازدارندگی انجام می شود. وی افزود: طرح های پدافند غیرعامل در تاسیسات آب 
و فاضلاب نیز با تامین هدف های افزایش پایداری و کاهش آسیب پذیری نیروی 
انسانی، ساختمان ها و تاسیسات و تجهیزات زیربنایی آبرسانی یک ضرورت در 
حوزه پدافند غیرعامل است. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان، تصریح کرد: 
هزینه های پیگیری، مصون سازی و ایمن سازی پیش از وقوع حادثه بسیار کمتر 
از  هزینه های مقابله با تهدیدهای احتمالی است، بنابراین اجرای برنامه ها پدافند 
غیرعامل در حوزه آب و فاضلاب به نوعی ســرمایه گذاری محسوب می شود. وی 

تاکید کرد: پدافند غیرعامل و مدیریت بحران در شرکت آب و فاضلاب کاشان مبتنی 
بر ســه محور مطالعه، اجرا و بهره برداری به منظور کاهش آسیب به ساختمان ها، 
تاسیسات و تجهیزات آب و فاضلاب با رویکرد جلوگیری از نقصان های کمی و کیفی 
آب و پساب در آب و فاضلاب است.  اسدی تصریح کرد: چالش اصلی ما کم آبی 
است که خسارت های زیادی در بر دارد و مهم ترین چالش پدافند غیرعامل موضوع 
تامین آب است که بررسی راهکارهای آماده سازی برای مقابله با تهدیدات درباره 
تاسیسات آبرسانی کاشان انجام و چالش ها شناســایی شده است. مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب کاشان، گفت: شــاخص های اصلی روبه رو شدن با مشکل 
بحران آب مورد مطالعات اساسی قرار گرفته است که شامل تامین آب اضطراری، 
استحصال آب، تصفیه و انتقال یا ذخیره آب، گندزدایی و توزیع آب در شرایط وقوع 
حادثه و مشخص شدن نقاط تهیۀ مولد برق است. وی افزود: تامین تانکر ثابت و 
سیار، آبرسانی سیار، حفر چاه، تجهیز چاه به آب شیرین کن، ساخت مخزن های 
ذخیره آب و ســاخت خط انتقال از مهم ترین موضوع هایی است که برای پدافند 

غیرعامل مورد بررسی قرار گرفته است.

مدیرکل دفتر ویژه ســازمان بازرســی کل کشــور گفت: آنچه در بازدید از 
مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم تلاش برای حمایت از تولید، اشتغال 
آفرینی و رشد و توسعه کشور و در راستای عمل به فرمایشات رهبری است.
به گزارش بازار، سعید بابازاده در بازدید از شــرکت فولاد مبارکه اصفهان 
اظهار کرد: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم همگی 
در راستای فرمایشــات مقام معظم رهبری است که طی چند سال اخیر 

بر حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند.
وی افزود: مدیریت خوبی که فولاد مبارکه در ایــن کارخانه معظم ایجاد 
کرده است نمونه بارزی اســت از فکر، تلاش و مدیریت ایرانی که به نحو 
احســن در این مجموعه به کار گرفته شده و برای نظام مقدس جمهوری 
اســلامی ایران مایه افتخار اســت کارکنان فولاد مبارکه نشان داده اند با 
همین منابع داخلی می تــوان بهترین خروجی و بهتریــن ثمره را برای 

کشور به بار آورد.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرســی کل کشــور با تاکید بر این که فولاد 
مبارکه در زمینه تولید ناخالص ملی و اشتغال آفرینی نیز نقش ارزنده ای 
ایفا کرده است، ادامه داد: طرح های توسعه فولاد مبارکه از جمله نیروگاه 
و نورد گرم شماره 2 این شرکت در کنار ســایر فعالیت ها موجبات رشد و 
شکوفایی هرچه بیشــتر این کارخانه بزرگ و صنعت کشور را فراهم آورده 

است.
وی خاطرنشان کرد: آنچه که در فرمایشات مقام معظم رهبری، ریاست 
قوه قضاییه و همچنین از سوی ریاســت سازمان بازرسی کل کشور بر آن 

تاکید شــده، راهبرد حمایت از تولید و صنعتگران است و حضور امروز ما 
در فولاد مبارکه نیز در راستای جامه عمل پوشــاندن به همین تاکیدها و 

حمایت حداکثری از فولاد مبارکه است.
بابازاده تاکید کرد: به عنوان ســازمان بازرسی کل کشور مصمم هستیم که 
اگر در روند تولید و اجرای طرح های توسعه این شرکت احتمالا مشکلی 
وجود داشته باشد یا از سوی سایر ارگان ها مانع ایجاد شده است، با تهیه 
گزارش های آسیب شناســی و با حمایت هایی که از فــولاد مبارکه انجام 
خواهیم داد این موانع را برطرف کنیم تا همچنان شاهد رشد و شکوفایی 

هرچه بیشتر در این مجموعه بزرگ تولیدی کشور باشیم.
وی ادامه داد: فعالیت های فولاد مبارکه در زمینه محیط زیست، استفاده 
بهینه از پساب های صنعتی و شهری، عمل به مسئولیت های اجتماعی و 
همچنین در زمینه خودکفایی و بومی سازی بسیاری از تجهیزات، احداث 
نیروگاه به منظور تامین برق موردنیاز شرکت و به طورکلی اقداماتی که این 
شرکت، کشور را به سمت خودکفایی سوق داده است همگی جای تقدیر 
دارد و امیدواریم مدیریت جهادی و عالی فولاد مبارکه در سایر شرکت ها 

و سازمان های کشور نیز گسترش یابد.
وی گفت: مقــام معظم رهبری همواره در فرمایشــات خــود بر اهمیت 
مدیریت جهادی و تحول خواه و مدیرانی که پیگیر مسائل و امور در حوزه 
نوآوری هســتند، تاکید فرموده اند، موضوعی که به خوبی در فولاد مبارکه 

دیده می شود.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور پس از بازدید از جریان روند 
احداث نورد گرم 2 فولاد مبارکه گفــت: امیدواریم هرچه زودتر این پروژه 
عظیم نیــز تکمیل و به بهره برداری برســد و نیازهای کشــور در ورق های 

فولادی به طور کامل در این مجموعه تولید شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود از فولاد مبارکه به عنوان افتخار ملی 
نام برد و عنوان کرد: همچنان که نبی مکرم اسلام بر دست کارگران بوسه 
زده اســت ما نیز به نیابت از تمامی همکاران خود در سازمان بازرسی کل 
کشــور دســت تک تک کارکنان این مجموعه را می بوســیم مجموعه ای 
که واقعا در شــرایط تحریم ها، شکوفایی هرچه بیشــتر صنعت کشور را 

پایه گذاری کرده است.
بابازاده تصریح کرد: فولاد مبارکه مصداق بارز حدیث نبوی »خَیرُ النّاسِ 
مَن نَفَعَ النّاس« است. این موضوع را فولاد مبارکه با خدماتی که به جامعه 

ارائه کرده و می کند، به منصه ظهور گذاشته شده است.

رییس سازمان بسیج رسانه استان اصفهان گفت: اردوی »راویان پیشرفت« متشکل 
از اصحاب رسانه به دنبال معرفی هرچه بیشتر دســتاوردهای صنعت و گسترش 
امیدآفرینی و انگیزه بیشتر برای تلاش و تولید در جامعه است. محسن شکیب فرد 
در حاشیه بازدید اصحاب رسانه از شرکت تولیدی وسایل آبیاری و آبرسانی اصفهان 
در جمع خبرنگاران افزود: اردوهای راویان پیشرفت در راستای عمل به رهنمودهای 
رهبر معظم انقلاب در زمینه »جهاد تبیین« و ارائه اخبار امیدآفرین در جامعه طبق 
جدول زمان بندی مشخص، با هدف روایتگری پیشرفت ها توسط اصحاب رسانه 
برنامه ریزی شده اســت. وی ادامه داد: اردوهای راویان پیشرفت ویژه خبرنگاران 
و اصحاب رســانه با هدف انعکاس و روایت اخبار خوب و پیشرفت های صنعتی و 
تولیدی کشور به جامعه برگزار می شود. رییس سازمان بسیج رسانه اصفهان تصریح 
کرد: رسانه ها در تمام جریان سازی ها، انتشــارات و مباحث مهم استان به صورت 
جدی پای کار هســتند و با امیدآفرینی در جامعه، مقابل هجمه تبلیغاتی دشمن 

ایســتاده اند. وی اضافه کرد: هر کدام از خبرنگاران در این اردوها به عنوان راوی به 
دنبال تبیین، انتشار و انعکاس دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی هستند. رییس 
سازمان بســیج رســانه اصفهان با بیان اینکه اردوهای راویان پیشرفت زمینه ساز 
امیدآفرینی در جامعه محسوب می شوند، خاطرنشــان کرد: راویان پیشرفت به 
دنبال نهادینه کردن دســتاوردهای صنعت و تولید در جامعه هستند تا با به تصویر 
کشیدن دستاوردهای نظام اسلامی، نگاه افکار عمومی از اخبار منفی و کذب تغییر 
کند و خبرهای شــفاف و واقعی انعکاس یابد. وی بیان کرد: امسال برگزاری چند 
اردوی راویان پیشرفت در حوزه صنعتی و تولیدی برنامه ریزی شده است که با حضور 
اصحاب رســانه برگزار خواهد شود. شــکیب فرد، برگزاری اردوی راویان پیشرفت 
در شرکت تولیدی وســایل آبیاری و آبرسانی را حرکتی مثبت برشــمرد و افزود: 
تمام اقدامات و پیشرفت های این مجموعه نشــان از خودباوری جوانان انقلابی و 

اشاعه دهنده شعار  »ما می توانیم« است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کاشان:

چالش پدافند غیرعامل، موضوع تامین آب است

مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور مطرح کرد:  

حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه در فولادمبارکه اصفهان

با حضور اصحاب رسانه؛

اردوی »راویان پیشرفت« موجب گسترش امید در جامعه می شود

منبع: بازار 
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